
  

 
365-8/2013.  Humán Szolgáltatási Iroda 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: az Emberi Erőforrás Bizottság 2013. augusztus 21-én Eger Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatal (Eger, Dobó tér 2.) megtartott nyílt üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Csákvári Antal elnök 

Lombeczki Gábor képviselő tag 
Bognár Ignác képviselő tag 
Martonné Adler Ildikó képviselő tag 
Aranyosi Gábor szakértő 
Lakatos Oszkár szakértő 

 
 
Hivatal részéről: dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető 
   Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
   Zsótér Krisztián vagyongazdálkodási ügyintéző 

Dudás Gabriella köznevelési ügyintéző 
Hegedüs Gábor sport ügyintéző 
Balázs Éva lakásügyi ügyintéző 
Szekeres Vivien jegyzőkönyvvezető 

 
 
Meghívott vendégek: Dr. Nagy Árpád – Civil Kerekasztal 
         Nagyné Gátsik Andrea – PSZ városi titkár 
         Kósa Sándor – Egri Futball Club Kft. tulajdonosa 
         Székely Károly –Egri Futball Club Kft. utánpótlásedző 
         Tóth Dénes – Egri Futball Club Kft. szakmai igazgató 
         Sipos Lajos – Egri Futball Club Kft. edző 

 
        
A bizottság elnöke köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat, a szakirodák képviselőit 
és a meghívott vendégeket. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, 5 tag jelen 
van.  
Kérdése volt, hogy mindenki meg kapta-e időben a napirendeket, anyagokat. Senki 
nem jelezte, hogy nem, tehát volt idő a felkészülésre. Módosító javaslat nem érkezett a 
napirendi pontokhoz, kérte szavazzanak azok elfogadásáról. 
 
 
A Bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a kiküldött napirendi 
pontokat.  
 
 
 
 



  

1. Előterjesztés háziorvosi körzet feladat-ellátási szerződéssel történő ellátásról. 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Csákvári Antal 
Ezt az előterjesztést csak a bizottság tárgyalja. Dr Udvar János a háziorvosi praxisát 
kívánja átadni a jelenlévő Dr. Krinszki Kornélia háziorvosnak. Az anyagból látható, 
hogy rendelkezik az átvételhez szükséges feltételekkel, vizsgákkal, illetve a megfelelő 
gyakorlattal.  
 
Dr. Krinszki Kornélia 
Elmondta, jelenleg Verpeléten dolgozik háziorvosként, de a kijárás sok idejét elveszi, 
ezért gondolta úgy, hogy amennyiben lehetősége adódik, akkor Egerben szeretne 
dolgozni. Dr. Udvar János szeretné a praxisát átadni, most helyettesít és nem tudott 
eljönni. 
 
Csákvári Antal 
Megköszönte a kiegészítést. 
 
További kérdés, hozzászólás nem lévén kérte szavazzanak. 
 
Döntési javaslat 

Az Emberi Erőforrás Bizottság egyetért a praxisjog átadásával dr. Krinszki Kornélia 

háziorvos részére, javasolja a polgármesternek az előszerződés, ezt követően a feladat-

ellátási megkötését. 

A bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadta a határozati javaslatban 
foglaltakat. 
 
90/2013. (VIII.21.) EEB döntés 
 
Az Emberi Erőforrás Bizottság egyetért a praxisjog átadásával dr. Krinszki Kornélia 

háziorvos részére, javasolja a polgármesternek az előszerződés, ezt követően a feladat-

ellátási megkötését. 

Csákvári Antal 
Köszöntötte Rázsi Botond alpolgármester urat. 
A következő napirendi pontok előadói, illetve meghívott vendégei még nincsenek 
jelen, ezért a 6. napirendi ponttal folytatódik az ülés. 
 
6. Előterjesztés az önkormányzati fenntartású óvodák létszámkeret bővítéséről 
és előirányzat módosításokról.  
 (az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Csákvári Antal 
Az előterjesztő Rázsi Botond alpolgármester, kérdése volt, kíván-e szóbeli kiegészítést 
tenni. 
 
Rázsi Botond 
Nem kívánt kiegészítést tenni, az anyag kellő tömörséggel összefoglal mindent. 



  

Dudás Gabriella 
A Szivárvány Óvoda Arany János Tagóvodája két csoportos óvoda és a pedagógiai 
asszisztens állásokban három csoportonként lehetne foglalkoztatni egy-egy főt. 
Elképzelhető, hogy egy fő ennél az óvodánál is fejlesztésre kerülne és ez még pluszban 
belekerülne az anyagba. 
 
Csákvári Antal 
Ezek nagyon jó lépések a humánerőforrás szempontjából és ez sokat jelent 
pedagógusoknak is. A létszámot összeadva nem 22 fő, hanem 23,5 fő jön ki. 
 
Dudás Gabriella 
Azért 23, 5 fő, mert ebben van 3-szor 0,5 fő pszichológus is a 22 fő pedagógiai asszisztens 
mellett. 
 
Nagyné Gátsik Andrea 
A június 26.-án elfogadott törvénymódosításoknak megfelelő az előterjesztés, mindennel 
egyetért. Az óvodavezetőkkel egyeztetett és a jelenlegi gyakorlat az az, hogy minden 
csoportban van egy dajka, óvónő és intézményenként egy konyhai dolgozó, aki nagyon 
fontos feladatokat lát el. Kérdése volt, hogy az összevonások után megmarad-e az egy fő 
konyhai dolgozó állása, ki finanszírozná a bérüket? 
 
Rázsi Botond 
Erre nem tud most sem választ adni, sem ígéretet tenni. Meg fogják vizsgálni ezt a kérdést 
és azt is, hogy a létszámhoz előírtan hány főt kell alkalmazni és milyen mértékben. 
 
Nagyné Gátsik Andrea 
A finanszírozott létszámban nem szerepel konyhai dolgozó. 
 
Rázsi Botond 
Az önkormányzat át fogja gondolni egy központi főzőkonyha kérdését is. 
 
Nagyné Gátsik Andrea 
A konyhai dolgozók kérdése nagyon fontos. 
 
Bognár Ignác 
Nem ért egyet az anyaggal, a gyerekeket kiszakítják a környezetükből ezzel a lépéssel is, 
úgy, mint a kötelező 3 éves beóvodázással. Rengeteg állás nélküli óvónő van és most 1 éves 
OKJ-s végzettséggel rendelkező asszisztensekkel próbálják feltölteni azt az űrt, ami 
vélhetően nincs is. A gyerekek az óvodában azt az óvónőt is nehezen fogadják el, aki 
velük egy folyosón van. Aki ezt a kormányrendeletet hozta, az értelmetlenül avatkozik 
bele egy működő, jó rendszerbe. A pszichológusok alkalmazásával kapcsolatban 
elmondta, hogy, ha egy családban baj van, akkor majd azt a család megoldja. A 
finanszírozásánál szeptember, október, november hónapok szerepelnek. Kérdése volt, 
hogy decemberrel mi lesz? 
 
Rázsi Botond 
December a következő év költségvetésében szerepel. 
 
Bognár Ignác 
Véleménye szerint ez értelmetlen és rossz. Kérdése volt, hogy ez ellen mit lehetne tenni? 



  

Csákvári Antal 
A pedagógusok nagyon leterheltek, akár az iskolában, de az óvodában is és született most 
egy olyan törvény, amely lehetővé teszi, hogy ezeket a terheket csökkentsék. Nagyon sok 
adminisztratív dolog van, ami nem a pedagógus feladata lenne. A kisgyerekek, majd 
megismerkednek az asszisztenssel is és aztán már nem idegen lesz. A fél állás nem azt 
jelenti, hogy a pszichológus egyik fele az egyik csoportban, a másik a másik csoportban 
van. A pszichológus az egyik csoportban kisebb óraszámmal lesz, a másikban más 
óraszámmal és megismerik a gyerekek. Nagyon jó, hogy ez a törvény megszületett és meg 
van hozzá a pénzügyi háttér is. A gyerekek 3 éves beóvodázása helyes döntés, a gyerekek 
szocializálódnak és segíti a korai fejlesztést is. 
 
Lakatos Oszkár 
Elmondta, hogy a Belügyminisztériummal és a TKK-val közösen most indítottal egy 
képzést, ami a holnapi nappal indul. Ez egy 1 éves óvodai dajka OKJ-s képzés. Jövő év 
szeptemberre végeznek és az állam 10-12 hónapig 100%-os munkabér és járuléktámogatást 
ad ezen emberek foglakoztatására. Rázsi Botond alpolgármester úr figyelmébe ajánlotta 
ezen emberek foglakoztatását. 
 
Martonné Adler Ildikó 
A gyerekek 3 éves beóvodázása a szocializációs folyamatokat segíti elő. Általában az 
anyukák igyekeznek vissza a munkahelyükre, ha gyerek betöltötte a 3 éves kort és 
óvodába viszik őket. Vannak olyan rétegek, akiknél kifejezetten szerencsés, ha minél 
hamarabb óvodába kerülnek, mert ott elsajátíthatnak olyan dolgokat, szokásokat, ami 
otthon nem áll módukban. Az oktatást, nevelést segítő személyzet alkalmazása 
kifejezetten a pedagógusok felől érkező igény. Nem pedagógusok, nem tanítani kell nekik, 
hanem a tanítást segíteni, ezt egy év alatt is ellehet sajátítani. Javasolta Bognár Ignác 
képviselő úrnak a Köznevelési Törvény elolvasását és az, hogy egy óvodát ismer, nem azt 
jelenti, hogy ismeri a város óvodahálózatát, a pedagógusok és a szülők igényeit. Amit a 
szakma jónak tart, azt itt most nem kell felülbírálni. 
 
Aranyosi Gábor 
Többször szót emelt már amellett, hogy milyen fontosak a pedagógiai asszisztensek. 
Javasolta, hogy hasonlóan az egyéb közmunkákhoz, közmunka formájában is lehessen 
végezni. Sok, az egri főiskolán végzett pedagógus vagy felsőfokú szakképesítéssel 
rendelkező szakember, akik nem tudnak elhelyezkedni. Amennyiben őket be lehetne 
vonni, az nagyon sokat segítene, hiszen nagyon sok a nehezen kezelhető, hátrányos 
körülmények között élő gyermek, akiknek szüksége van a segítségre. Kérdése, hogy mi a 
fontosabb: a gyerekek tanuláshoz való joga vagy a fegyelmezetlenség. A gyerekek a 
neveletlenségük miatt az egyéni fejlesztést hátráltatják. A tanároknak az a problémája, 
hogy a tananyagot nem tudják leadni és az óvodában sem tudják azokat a fejlesztéseket 
elvégezni, amire szükség van. Egerben jó folyamatok indultak el az angol nyelvi képzéssel 
és a homogén csoportok létrehozásával, ezekre lehet építeni majd az iskolában. A korai 
fejlesztést és foglalkoztatást igénylik a gyerekek. 
 
Rázsi Botond 
Bognár Ignác képviselő úrnak válaszolva elmondta, mint ex iskolapedagógus és igazgató, 
nagyon örült volna egy fél iskolapszichológusnak, aki hetente párórában foglalkozik az 
arra rászoruló gyerekekkel. Ez most lehetővé válik az iskolák számára és ez jó. A 
pedagógiai asszisztens azokat a munkákat végzi el, amire a pedagógusnak, leterheltsége 
miatt már nem jut idő. Az asszisztensek nem váltják egymást hetente, a gyerekek meg 



  

fogják szokni, úgy, mint az óvónőt. A 3 éves beóvodázás lehetősége, áldás azon szülők 
számára, akik igénylik ezt. Aki 3 évesen nem alkalmas arra, hogy közösségbe menjen, azt 
orvosi és egyéb szakvélemények alapján úgysem fogják engedni. Kérte támogassák az 
előterjesztést. 
 
Csákvári Antal 
További kérdés, hozzászólás nem lévén, kérte szavazzanak. 
A határozati javaslatokról egyben szavaznak. 
 
Lombeczki Gábor képviselő tag is jelen van, így 6 tag van jelen a szavazáson. 
 
Döntési javaslat 
 
A Bizottság javasolja Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének az alábbi határozatok 
elfogadását: 
 
Határozati javaslatok: 
 
1. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése engedélyezi - a 2011. évi CXC. 
törvény 61.§ (3) bekezdése alapján- személyi feltételek vonatkozásában a Benedek Elek 
Óvoda,  közalkalmazott egyéb dolgozó kötelező létszámkeretében  8,5 fő létszámkeret 
bővítést 2013. szeptember 2-ai hatállyal. 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 

2. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése engedélyezi - a 2011. évi CXC. 
törvény 61.§ (3) bekezdése alapján- személyi feltételek vonatkozásában a Ney Ferenc 
Óvoda,  közalkalmazott egyéb dolgozó kötelező létszámkeretében  6,5 fő létszámkeret 
bővítést 2013. szeptember 2-ai hatállyal. 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 

3. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése engedélyezi - a 2011. évi CXC. 
törvény 61.§ (3) bekezdése alapján- személyi feltételek vonatkozásában a Szivárvány 
Óvoda,  közalkalmazott egyéb dolgozó kötelező létszámkeretében  8,5 fő létszámkeret 
bővítést 2013. szeptember 2-ai hatállyal. 
 



  

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 
4. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elrendeli, hogy Eger Megyei 
Jogú Város 2013. évi, az önkormányzat költségvetéséről szóló 7/2013. (III. 01.) számú 
önkormányzati rendelet soron következő módosításakor az alábbi létszámkeret 
változások kerüljenek átvezetésre mind az érintett intézmények, mind pedig az 
önkormányzat összesített létszámadataiban. 
 

 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2013. november 14. 
 

 
5. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése engedélyezi, hogy a feladatok 
bővülése miatt a 1. számú mellékletben szereplő pótelőirányzatok kerüljenek 
biztosításra az érintett intézmények részére kötelező feladatokra. 
 
   2013. évi létszámkeret növelés:  23,5 fő  
   2013. évi kiadási többlet mindösszesen: 10 388 e Ft, 
   melyből:   - személyi juttatások:  8 181 e Ft 

- munkaadókat terhelő járulékok 
 és szoc. hozzájárulási adó:  2 207 e Ft  

 Az intézmény megnevezése 
 
 
 

 

A 2013. 01.01.-i 
létszámkeret a 

7/2013. (III. 01.) sz. 
önkormányzati 
rendelet 4. sz. 

melléklete alapján  
fő 

Létszámkeret 
változás 

(végleges létszám 
illetve álláshely 

csökkenés, 
növekedés) 

fő 

A változást 
követő 

létszámker
et 
 

 
fő 

1. Benedek Elek Óvoda 105 +8,5 113,5 
2. Ney Ferenc Óvoda 85 +6,5 91,5 
3. Szivárvány Óvoda 97,5 +8,5 106 
 Összesen (1-3.): 287,5 +23,5 311 
 Önkormányzati 

létszámkeret 
mindösszesen: 

1276,00 +23,5 1316,5 



  

 
Fedezete: az Önkormányzat 2013. évi költségvetés V/13/K Jogszabályi változások és 
ágazati struktúra változás tartaléka címszámról 10 000 e Ft, valamint az V/18/K 
önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámról 388 e Ft. 
 
A 2014. évet érintő előirányzat növekmények meghatározására a 2014. évi költségvetés 
tervezésekor, az érvényes finanszírozási rendnek megfelelően kell intézkedni.  
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2014. február 28. 
 

 
6. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elrendeli, hogy a 
Magyarország központi költségvetéséből biztosított többlettámogatás az 
Önkormányzat költségvetésének tartalék V/13 és V/18 címszámaira kerüljön 
visszapótlásra. 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2013. december 31. 
 
 
 
 
7. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy utasítsa az érintett óvodák vezetőit a szükséges munkáltatói 
intézkedések megtételére. 
 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  

Határidő: 2013. szeptember 10. 
 
 
 
A bizottság 5 igen és 1 nem szavazattal támogatta az előterjesztés közgyűlés elé 
történő terjesztését. 
 
 
 



  

91/2013. (VIII.21.) EEB döntés 
 
Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének az 
alábbi határozatok elfogadását: 
 
Határozati javaslatok: 
 
1. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése engedélyezi - a 2011. évi CXC. 
törvény 61.§ (3) bekezdése alapján- személyi feltételek vonatkozásában a Benedek Elek 
Óvoda,  közalkalmazott egyéb dolgozó kötelező létszámkeretében  8,5 fő létszámkeret 
bővítést 2013. szeptember 2-ai hatállyal. 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 

2. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése engedélyezi - a 2011. évi CXC. 
törvény 61.§ (3) bekezdése alapján- személyi feltételek vonatkozásában a Ney Ferenc 
Óvoda,  közalkalmazott egyéb dolgozó kötelező létszámkeretében  6,5 fő létszámkeret 
bővítést 2013. szeptember 2-ai hatállyal. 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 

3. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése engedélyezi - a 2011. évi CXC. 
törvény 61.§ (3) bekezdése alapján- személyi feltételek vonatkozásában a Szivárvány 
Óvoda,  közalkalmazott egyéb dolgozó kötelező létszámkeretében  8,5 fő létszámkeret 
bővítést 2013. szeptember 2-ai hatállyal. 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 
4. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elrendeli, hogy Eger Megyei 
Jogú Város 2013. évi, az önkormányzat költségvetéséről szóló 7/2013. (III. 01.) számú 
önkormányzati rendelet soron következő módosításakor az alábbi létszámkeret 



  

változások kerüljenek átvezetésre mind az érintett intézmények, mind pedig az 
önkormányzat összesített létszámadataiban. 
 

 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2013. november 14. 
 

 
5. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése engedélyezi, hogy a feladatok 
bővülése miatt a 1. számú mellékletben szereplő pótelőirányzatok kerüljenek 
biztosításra az érintett intézmények részére kötelező feladatokra. 
 
   2013. évi létszámkeret növelés:  23,5 fő  
   2013. évi kiadási többlet mindösszesen: 10 388 e Ft, 
   melyből:   - személyi juttatások:  8 181 e Ft 

- munkaadókat terhelő járulékok 
 és szoc. hozzájárulási adó:  2 207 e Ft  

 
Fedezete: az Önkormányzat 2013. évi költségvetés V/13/K Jogszabályi változások és 
ágazati struktúra változás tartaléka címszámról 10 000 e Ft, valamint az V/18/K 
önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámról 388 e Ft. 
 
A 2014. évet érintő előirányzat növekmények meghatározására a 2014. évi költségvetés 
tervezésekor, az érvényes finanszírozási rendnek megfelelően kell intézkedni.  
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  

 Az intézmény megnevezése 
 
 
 

 

A 2013. 01.01.-i 
létszámkeret a 

7/2013. (III. 01.) sz. 
önkormányzati 
rendelet 4. sz. 

melléklete alapján  
fő 

Létszámkeret 
változás 

(végleges létszám 
illetve álláshely 

csökkenés, 
növekedés) 

fő 

A változást 
követő 

létszámker
et 
 

 
fő 

1. Benedek Elek Óvoda 105 +8,5 113,5 
2. Ney Ferenc Óvoda 85 +6,5 91,5 
3. Szivárvány Óvoda 97,5 +8,5 106 
 Összesen (1-3.): 287,5 +23,5 311 
 Önkormányzati 

létszámkeret 
mindösszesen: 

1276,00 +23,5 1316,5 



  

Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2014. február 28. 
 

 
6. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elrendeli, hogy a 
Magyarország központi költségvetéséből biztosított többlettámogatás az 
Önkormányzat költségvetésének tartalék V/13 és V/18 címszámaira kerüljön 
visszapótlásra. 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Gazdasági Iroda vezetője 

Határidő: 2013. december 31. 
 
 
 
 
7. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy utasítsa az érintett óvodák vezetőit a szükséges munkáltatói 
intézkedések megtételére. 
 
 

Felelős: Habis László polgármester megbízásából: 
Dr. Palotai Zsuzsanna 
Humán Szolgáltatási Iroda vezetője  

Határidő: 2013. szeptember 10. 
 
 
 
2. Szóbeli tájékoztató az Egri Futball Club Kft. jelenlegi helyzetéről 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Csákvári Antal 
Köszöntötte Kósa Sándor urat, az Egri Futball Club Kft. tulajdonosát, illetve a Club 
menedzserét és utánpótlás edzőit. Kérte Kósa Sándor urat vázolja fel mi történt az alatt a 
pár hónap alatt, amióta átvette a vezetést, milyen állapotban van most a Club. 
 
Kósa Sándor 
A Club többségi tulajdonjogát, 75%-ot először John Marshalltól vette át 2013. május 24.-
én, aztán június 11.-én Kocsis Zoltán 25%-át vásárolta fel. A felvásárlás előtt egyeztetett 
alpolgármester úrral és akkor a tartozások összege nem ennyi volt. Sajnálatos, hogy az 
önkormányzatnak sem volt tudomása a club akkori és mostani állapotáról. A felvásárlás 
után az Eger Fc. betudta fejezni a bajnokságot, az utolsó 3 meccset. Akkor még úgy volt 
80-130 millió Ft-os adósságállománnyal rendelkezik a club, ebben minden benne volt, a 
köztartozások is. Aztán elkezdték átvilágítani a clubot jogilag és gazdaságilag is és most 



  

az Eger FC adósságállománya kb. 1 milliárd Ft. Ebben benne van a Kocsis úr által kötött 
szerződés 186 millió Ft+áfa-ról világításra, illetve 434 millió Ft+ áfa szerződés, amely arról 
szól, hogy az egri stadiont és a világítást megszervezi a TEN-T Zrt. Többször megkereste a 
céget személyesen is, mivel a világítás költségét túlzottnak találták. A cég sok mindent 
megígért, de a csökkentett költségvetés soha nem érkezett meg a clubhoz. A TAO 
pályázat írójának tudomása volt róla, hogy egy kb. 90 millió Ft-os összegben 
teljesítésigazolás, számla befogadás történt az Eger FC számára. Erről tudni kell, hogy se a 
szerződések, se a számlák a club könyvelésében nincsenek benne. Közölte a TEN-T 
tulajdonosával, hogy ezt nem fogják kifizetni, mert túlzásnak tartja a 434 millió Ft-os 
tervezési díjat. Próbáltak a céggel egyezkedni, de elérkezett a nyári szabadságolás és 
onnantól kezdve Tóth Imre elérhetetlenné vált. Körülbelül 1,5 hónappal ezelőtt 
megpróbált beadni egy felszámolási igényt a bíróságra, hogy a Kocsis úr által aláírt és 
teljesítésigazolással ellátott 90 milliós számlát hajtsák be a clubon. A bíróság felkérte a 
clubot nyilatkozat tételre, amelyben közölték, hogy ezek nem valós számlák, a 
könyvelésben sem szerepelnek. A club megtette a feljelentést ismeretlen tettes ellen. 
Emellett a club tartozik annak a cégnek, akiktől a mezek vannak, bár ők a felszámolást 
nem indították meg és vannak más hitelezők is, helyi vállalkozók, akikkel szintén 
próbálnak megállapodni. 
Az új csapat összeállt, az utánpótlás edzőknek nagyon sokat köszönhetnek, hiszen pénz 
és minden támogatás nélkül dolgoznak. Az új csapat már az első meccsét is megvívta, 
amely fiatal csapat. 
Elmondta, hogy a club adóhátralékát kifizette, illetve egy részére részletfizetést kért. A 
tulajdonosi bejegyzés is megtörtént. A TAO előírásokat is sikerült teljesíteni, a héten 
megtörténik a feltöltés, így a club 152 millió Ft TAO támogatásra jogosult. Ebből egy rész 
a stadion felújításra lesz fordítva. Az utánpótlásra több pénz van, mint általában más 
egyesületeknek. Valószínűleg fognak venni egy autóbuszt, ami igen komoly 
költségcsökkentés lesz hosszútávon. Próbál vagyont képezni a club köré, mert azok a 
clubok életképesek hosszútávon, akiknek vagyona is van. Jelen pillanatban az Eger FC-
nek a „nyomorúságán” kívül nincs semmi mása. 
 
Csákvári Antal 
Kérdése volt, hogy a 152 millió Ft-ból mennyi az utánpótlás pénze? 
 
Kósa Sándor 
70 millió Ft. 
 
Csákvári Antal 
Ebből bérre, utazásra és felszerelésre is lehet fordítani? 
 
Kósa Sándor 
Igen, mindenre fordítható. 
 
Csákvári Antal 
Kérdése volt, hogy az utánpótlás működtetése, egy bajnoki idényben kb. mekkora 
összeget jelent? 
 
Tóth Dénes 
30 millió Ft, de lehet, hogy ez most csökkeni fog, mert jelenleg csak 4 csapat van, mivel 
Mezőkövesd elvitt 2 csapatra való játékost 
 



  

Csákvári Antal 
Kérdése volt, hogy az NB I-s utánpótlás csapat megmaradt-e? 
 
Székely Károly 
Igen, az megmaradt. 
 
Csákvári Antal 
Kérdése volt, hogy az NB I-s utánpótlást fogják-e tudni menedzselni? 
 
Kósa Sándor 
Igen. Meg akartak tartani miden utánpótlás csapatot, de sajnos ez nem sikerült. Ők saját 
nevelésű, egri játékosok és rosszul esik mindenkinek az, hogy elvitték őket úgy, hogy nem 
egyeztettek senkivel. Az az ember, aki ebben tevékenyen részt vett, egy e-mailen kívül 
semmilyen formában nem vette fel a kapcsolatot vele, mint tulajdonossal. 
 
Csákvári Antal 
Az lenne jó, ha jogilag ezekért a játékosokért kaphatna valamit a club. Van erre lehetőség? 
 
Tóth Dénes 
Erre nincs. 
 
Dr. Nagy Árpád 
Van lehetőség, a sportolóval szerződést kell kötni. 
 
Tóth Dénes 
Az egy év után lejár. 
 
Dr. Nagy Árpád 
Akkor meg kell hosszabbítani 
 
Tóth Dénes 
Nem lehet meghosszabbítani. 
 
Székely Károly 
Elmondta, hogy 24 éve dolgozik az Egri Futball Clubnál, mindig volt utánpótlás és mindig 
országos szintű csapataik voltak és kiemelkedő, ügyes gyerekek. Most 9 csapatot kell 
működtetniük. Két csapatot és több játékost is elvettek a clubtól, nem tisztességes úton.  
A gyerekekkel 1 évnél hosszabb szerződést nem lehet kötni. A lejárat után oda mennek, 
ahová szeretnének. A 14 év fölötti játékossal olyan szerződést lehet kötni, hogy ha 
leszerződik egy clubhoz, és amikor az első profi szerzősédét megkapja, akkor az egyesület 
kap vissza nevelési pénzt. De soha sem kap, mert 1 év után bárhová mehet, ez tavaly óta 
van így. Minden edző kollégája fél éve fizetés nélkül dolgozik. A városon nevet az ország. 
Ez közös bűne az önkormányzatnak és az clubnak. A futball a legnépszerűbb sportág, 200 
gyerek sportol rendszeresen Egerben. Kérése, hogy segítsenek Kósa Sándornak, hogy 
bizonyíthasson és az edzői béreket kifizessék, akkor újra el tudnak indulni és az új 
alapokat lerakni.  
Nincs annál szebb, amikor edzés után megkérdezi a kisgyereket, hogy jó volt-e az edzés és 
az azt válaszolja boldogan, „jó volt, Karcsibá”. Ezért érdemes csinálni. 
 
 



  

Csákvári Antal 
A közös felelősséggel kapcsolatban elmondta, hogy 2006 óta. amióta képviselő, az 
önkormányzat mindig támogatta az utánpótlást, mindig adott pénzt. Az idén 
megelőlegeztek már 10,8 millió Ft-ot. A stadion felújításra volt elkülönítve pénz a 
költségvetésben, egy 18 millió Ft-os összeg.  
Az előző tulajdonos megvezette az önkormányzatot. Kocsis úrral többször is részt vett 
olyan találkozáson, ahol a városvezetés is jelen volt. Kocsis úr nem teljesítette azokat, 
amiket megígért, de az önkormányzat teljesítette. Az egri önkormányzat egy 300 millió 
Ft-os összeget szán a sportra évente a költségvetésből, ebből sokat a vízilabda kap meg. 
Egerben mélyebb tradíciói vannak a vizes sportágaknak, mint a labdarúgásnak.  
Az önkormányzat áldoz pénzt a sportra, és amit a labdarúgásra megígértek, azt be is 
tartották. Amennyiben lesz olyan labdarúgó club, ami méltó lesz arra, hogy az 
önkormányzat még jobban támogassa, akkor támogatni fogja. 
  
Kósa Sándor 
Ő maga is vízilabdázott, jól tudja, hogy Eger sok jó játékost adott a magyarországi 
vízilabda életnek. A tulajdonosnak az a feladata, hogy anyagilag is támogassa a csapatot. 
Erre meg vannak a különböző források. Jelenleg ott tartanak, hogy a finanszírozási 
lehetőségei gyakorlatilag eljutottak az út végére. A csapat végigjátszotta a bajnokságot, új 
csapatot építettek, kifizették az adóhátralékot és vannak napi költségek. Mindezek miatt 
erősen elgondolkodik azon, hogy merre tovább. Ahhoz, hogy a 152 millió Ft-ot megkapja a 
club sok anyagi áldozatot kellett hoznia. Ezzel a pénzzel majd el kell számolni, nem lehet 
arra költeni, amire akarják. A feljelentéssel kapcsolatban még elmondta, hogy szerencsére 
az előző menedzsment nem arra költötte el a pénzt, amire szerette volna és nem olyan 
feltételekkel, ahogyan kellett volna, ez azt jelenti, hogy csalást illetve sikkasztást követtek 
el. 
Ő maga sokat volt az MLSZ-nél és a NAV-nál, azért hogy rendben legyen minden. 
Alpolgármester Úr is tevékenyen részt vett ebben. Most már megvan a nullás adóigazolás 
és minden előírásnak eleget tettek. 
Meg van az új csapat, amellyel esélyesek NB II-be kerülni. Kérte, hogy kaphassanak több 
támogatást. Nem azt kéri, hogy a vízilabdától vegyék el, de ha lehetséges tolják ki egy 
kicsivel a támogatási rendszert a futball felé is. 
 
Sipos Lajos 
Az U 21 –es csapat edzője. Az utánpótlás a felnőtt futball előszobája. Évek óta küzdenek 
azért, hogy olyan célt tudjanak a gyerekeknek mutatni, hogy Egerben tudjanak maradni 
és ne kelljen eligazolniuk máshová. Olyan programot kell építeni az utánpótlásnak, hogy 
azt több évig lehessen építeni. Ehhez kell egy komoly önkormányzati szándék is, azért 
hogy ne menjenek el innen a gyerekek. El kell gondolkodni azon, hogy mi kell még ahhoz, 
hogy ezt újra fel tudják építeni és az NB III csapatnak legyen egy jó utánpótlása. Nagy 
összefogásra van szükség. Kérte az önkormányzat támogatását. 
 
Csákvári Antal 
Úgy vélte mind a bizottság tagjai és a képviselő testület tagjai is támogatni kívánják az 
utánpótlást. Kérdése volt Kósa úrhoz, hogy az edzők, az elmaradt béreiket mikor 
kaphatják meg? 
 
 
 
 



  

Kósa Sándor 
Úgy gondolta, hó végére már ezt rendezni tudják. Az utánpótlás problémamentes lesz, 
nem is ezzel van a gond. A felnőtt csapat finanszírozása lesz egy kicsit nehézkes. a teljes 
költségvetése 114 millió ft. 
 
Csákvári Antal 
Ebből az összegből mennyi a felnőtt csapaté? 
 
Kósa Sándor 
Nagyjából 80 millió Ft a teljes csapat költségvetése és 30-35 millió Ft az utánpótlás. Az 
utánpótlás pénzéből tudnak ugyan autóbuszt venni és vagyont képezni, de a felnőtt 
csapat működése nehézkessé fog válni. Segítségre és támogatásra van szüksége a 
csapatnak, de ez nem csak Egerben, máshol is így. 
Úgy vélte, maximálisan eljárt a csapat érdekében és maximálisan teljesített, azért, hogy a 
bajnokságban el tudjanak indulni. A játékosoknak is meg van most mindene, amire 
szükségük van. A stabilitás fontos most a club életében. Kérte a bizottságot, hogy 
amennyibe lehetőség van rá, segítsék a clubot. Jelenleg annyira le van járatva az egri 
futball, hogy nincs az a szponzor, aki támogatná őket. 
  
Tóth Dénes 
Az utánpótlás edzőkkel olyan megállapodás történt, hogy 31-én 2 havi bérüket megkapják 
az edzők és szeptember 15-e után további kettő havit. Remélik ezután a TAO-ból már 
lehet korrekt módon finanszírozni a dolgot. 
 
Székely Károly 
Ismeri a vízilabdát és a focit, mindkettő teljesen más világ. Szomorú, hogy a foci nem 
tudott kinevelni olyan játékost, mint pl. a vízlabda egy Halmos Pétert. Vannak olyan 
dolgok, amelyek nem pénz kérdése, ilyen pl. az órakeret. Nonszensz, hogy 6 csapat edz a 
pályán egyszerre és 6-szor 1,5 órát kell beírni pályahasználati díjként és ennyiért is kell 
fizetniük. Példaként elmondta, hogy ha vesz 5000 Ft-ért egy tortát, az akkor is 5000 Ft, ha 
egyedül eszi meg és akkor is annyi, ha szétosztja. 
 
Csákvári Antal 
Tudomása van róla, hogy Igazgató Úr így számolja a pályahasználatot. Egy köztes 
megoldást kellene találni, mert nem mindegy, hogy 20 vagy 60 ember van a pályán és az 
infrastruktúra használat is másabb. 
 
Sipos Lajos 
Nonszensz, hogy az utánpótlás átlépi az órakeretet. Dolgozni járnak oda és nem 
szórakozni, a gyerekeket nevelik a sportos életre, a rendszeres testmozgásra. 
 
Csákvári Antal 
6000 óra ingyenes használatot biztosít az önkormányzat, ebből 1200 a labdarúgóké. 
 
Sipos Lajos 
A számítási mód miatt van a túllépés. 
 
Rázsi Botond 
Ennek a bizottságnak az elődje hozta létre az órakeretet, amely felosztásra kerül a klubok 
között. A bizottság hozzon egy olyan döntést, hogy a labdarúgóknak ne legyen 



  

megszabott órakeret, ingyen használhatják a stadiont és a pályákat, az önkormányzat így 
támogatná a labdarúgást. Vagy húznak egy határvonalat és meghatározzák, hogy meddig 
terjed az önkormányzat fizetőképessége, ami a labdarúgást illeti. Vagy nem húznak 
határvonalat, de annak beláthatatlan következményei lesznek mind a költségvetésben, 
mind más sportágak támogatása szempontjából. Tény, hogy a futball a legnépszerűbb 
sportág, de a prioritásokat meg kell tenni. A labdarúgás nincsen alulkezelve, ha minden 
pénzt és ráfordítást összeszámolnának, amit a labdarúgásra fordít az önkormányzat, 
akkor a második számú prioritást élvező sportág. Az első a vízilabda és az is marad, addig 
amíg ilyen szintű vízilabdázás zajlik Egerben. 
És ha már tortáról volt szó, a tortát vagy nagyobb, vagy kisebb szeletekre lehet vágni. Ha 
nagyobbat vágnak, akkor a valakijéből el kell venni azt és el kell dönteni, hogy ki legyen 
az, akitől elveszik. A kérdésről komplexen kell gondolkodni és mindent figyelembe kell 
venni. 
 
Kósa Sándor 
A stadion tulajdonosa az önkormányzat. A TAO pénzt a klubnak fejlesztésre kell 
fordítania. Először le kell szerződni a sportiskolával és a stadionnal és erre kell ráfordítani 
a TAO támogatást. Tehát, azt az 50 millió Ft-os keretet arra a stadionra kell fordítani, ami 
az önkormányzat tulajdona. A 2014-2015 éves TAO pályázatban még több pénzt tudnak 
lehívni a stadion felújítására. Gyakorlati szinten egymás támogatásáról lenne szó, mert 
nem ingyen kéri a támogatást. Azt az összeget, amelyet az önkormányzatnak nem kell 
rákölteni a stadionra, annak egy részét kérnék el. Sajnos a TAO felhasználási módján már 
nem lehet módosítani, tehát felújításra és fejlesztésre kell fordítani, másra nem lehet. 
Tényleg szeretné a stadionra fordítani ezt a pénzt és nem másra. 
 
Csákvári Antal 
A pályahasználat díja 50 e Ft körül van. 
 
Rázsi Botond 
A felsővárosi pálya 10 e Ft. 
 
Csákvári Antal 
Akkor az 1200 ingyenes órakerettel a labdarúgás 12 millió Ft támogatást kap. 
 
Tóth Dénes 
Megköszönte a bizottságnak, hogy foglalkozik ezzel a témával. 
Amennyiben már egy félévvel ezelőtt leültek volna ugyanígy és el tudták volna mondani 
egymásnak a problémákat, akkor lehet, nem ebben a helyzetben lenne az egri club. A 
mostani helyzetért mindenki felelős. A labdarúgás tönkre ment és mindenki hibája. 
Javasolta a bizottságnak, hogy nézzék meg jó-e ez a pályadíj dolog vagy lehetne 
másképpen is csinálni. A felnőtt csapatot és az utánpótlást csak egy bizonyos szintig lehet 
szétszedni. A jövőre nézve jobb ha, van egy hosszú távú terv. Ha külön szedik, lehet, hogy 
utánpótlás lesz, de nem lesz fent folytatása. 
Eger környékén más városokban mindenhol új pályák vannak, új lelátók vannak. Itt 
Egerben ez nem történt meg. Valahol az önkormányzat felelőssége is az, hogy ez Egerben 
nem történt meg. Nem lett NB I és NB II sem, erről az egriek tehetnek. A stadion állapota 
sem méltó Egerhez. Jelenleg fuldoklik a club és most a lehetetlent próbálják megcsinálni. 
Az egyik lehetőség, hogy szabályozott körülmények között segítik a clubokat, hogy 
hogyan menjen tovább. Jelen pillanatban nincs szerződés a stadion és a club között, ezt 
meg kell kötni. 



  

Havonta fizetni kell 400 e Ft-ot és még 500 e Ft-ot a múlt tartozásai miatt. Két komoly 
összegről van szó, amit a múltból kell tovább vinni, de jelen pillanatban erre nincs pénz, 
így nem lesz szerződés a clubbal. Reméli, hogy a TAO támogatás rendelkezésre áll 
utánpótlásra és kérte, engedjék a tulajdonosnak, hogy abból rendezze a tartozást. A 
tulajdonosnak legyen kötelessége beszámolni a TAO-ról, arról, hogy hogyan áll a pályázat 
és a városvezetés, illetve a bizottság engedélyezze, hogy ebből mennyit lehet stadion 
használatra fizetni. 
 
Csákvári Antal 
A Tóth úr által elmondottak fontos és jó dolgok és segítséget nyújtanak. 
 
Dr. Nagy Árpád 
A futballal Székely Károlyon keresztül ismerkedett meg, mivel fia nála sportolt. Más 
sportágakra is van rálátása és tudja azt, hogy ott milyen viszonyok vannak, milyen edzői 
bérek, létesítmény és utazási kérdések. Már a második ciklusban dolgozik ebben a 
bizottságban, amely a sporttal is foglalkozik, és gyakran szembesülnek azzal, hogy 5-10-20 
e Ft-okról folytatnak komoly vitákat, azért, hogy milyen sportcél megvalósítására adják 
ezt oda. Ezt csak azért mondta el, hogy a futball club itt lévő képviselői lássák azt, hogy 
amíg ők milliárdokban gondolkodnak, addig a bizottság 5 e Ft-os vagy 10 e Ft-os 
kérdésekben dönt. Véleménye szerint „nagyon elegáns” dolog az, hogy a labdarúgást és 
ezen keresztül Egert lehetetlen helyzetbe hozták és negatív hírnévben tüntettük föl és 
ebben megosztják a felelősséget az önkormányzat és a labdarúgásban részt vevő 
szakemberek között. Ezt a lehetetlen helyzetet elsősorban a labdarúgó szakemberek 
idézték elő. El kell dönteni, hogy a labdarúgás vállalkozás vagy egy karitatív tevékenység, 
amelyet közösen kell felvállalni. Világos üzleti terveket kell felállítani, amelynek nem csak 
a költségvetés a része, sokkal több mindent kell, hogy tartalmazzon. Érdemes lenne azt is 
megnézni, hogy az 1 milliárd Ft-os adósságállomány milyen körülmények között 
keletkezett és milyen szerkezete van. A TAO  egy állami pénz fejlesztésre, amelynek 
feltételeit meg kell teremteni és azokat teljesíteni kell. Javasolta, hogy mielőtt az 
önkormányzat ezt a nemes célt támogatná, készüljön egy üzleti terv és az önkormányzat 
a folyamatokban képviseltesse magát egy kicsivel erősebb szakmai gárdával. Kérdése volt, 
hogy a clubnak mi a konkrét kérése a létesítményre és az anyagiakra vonatkozólag? 
Nem könnyű az önkormányzat által sportra fordított pénzt igazságosan és hatékonyan 
felosztani. 
 
Csákvári Antal 
Megköszönte a hozzászólást. A Futball Club képviselői számára elmondta, hogy Nagy 
Árpád a Civil Kerekasztal képviselője és állandó meghívott vendége a bizottsági 
üléseknek. A bizottságnak most nem feladata döntést hozni. Valóban jó lett volna 
hamarabb megejteni ezt a beszélgetést, a korábbi vezetéssel is jó lett volna beszélni. 
Fontos, hogy a bizottság tudjon ezekről a dolgokról, hiszen így a képviselő testület tagjait 
is tudják majd tájékoztatni. Megköszönte Kósa Sándor úrnak, hogy átvette a clubbot és 
vállalta azt a nehéz feladatot, hogy a club egyenesbe kerüljön. Dr. Nagy Árpád kérdése jó 
volt, arra vonatkozólag, hogy mi a konkrét kérése a clubnak, jó lenne erre választ kapni. 
 
Kósa Sándor 
Ez is egy vállalkozás. A TAO források felhasználása úgy működik, hogy ugyan állami pénz, 
de egy támogatási rendszer, amelyet a clubnak a pályázati feltételeknek megfelelve kell 
igényelnie. Jelenleg a felhasználási feltételek behatároltak, azt az 50-60 millió Ft-ot rá kell 
költeni a stadionra. Legyen egy olyan üzleti vállalkozás, hogy Ő is ad valamit az 



  

önkormányzat is ad támogatást. Az öltözők nagyon rossz állapotban vannak, ha nem 
lenne kényszerhelyzetben, akkor a játékosokat be sem engedné oda. 
 
Dr. Nagy Árpád 
Az öltözők fel vannak újítva, azon a részen, ahol a focisták vannak. 
 
Kósa Sándor 
40 évvel ezelőtt volt felújítva. 
 
Tóth Dénes 
Szívesen látják Nagy Árpádot, hogy nézze meg az öltözőt. 
 
Kósa Sándor 
A zuhanyzókból 1 működik, penész van, nem lehet az ablakokat becsukni, 30 évvel 
ezelőtti lambéria van a falon. Ez nem most lett felújítva. 
 
Csákvári Antal 
A bizottság már korábban tervezte, hogy a létesítményeket meglátogatják, ezt Kovács 
Géza igazgató úrral is megbeszélték már. 
 
Székely Károly 
Volt felújítás, 2006-2007 évben. 
 
Tóth Dénes 
Az ablakok rosszak. 
 
Kósa Sándor 
Az az épület nem alkalmas arra, hogy a játékosok ott öltözzenek. 
 
Dr. Nagy Árpád 
A sportolóknak valóban sokkal jobb körülményeket kellene teremteni. Arra szeretett 
volna rávilágítani, hogy a körcsarnokban a labdarúgáshoz használt öltözők vannak a 
legjobb állapotban. 
 
Tóth Dénes 
Ez nagy tévedés, kilehet menni, megnézni. 
 
Kósa Sándor 
Első felajánlása is az volt, hogy abból a pénzből a főépületet is rendbe tegyék. Ez egy 
magán club, az önkormányzat mondhatja azt is, hogy nem ad támogatást. Eddig jó volt az 
együttműködés, Alpolgármester Úrral sokat egyeztetett, folyamatosan kapcsolatban 
vannak, nem szeretné ezt a kapcsolatot rontani. A club kérése az az, hogy 18 millió Ft-ot 
kapjanak, azért hogy áthidalják azokat a problémákat, amíg meg nem kapják a TAO 
támogatást, de erre nincs lehetőség. Úgy is meg lehetne oldani, hogy akkor nem 50 millió 
Ft-ot, hanem 60 millió Ft-ot költenének a stadionra. A 18 millió Ft az önerő. 
 
Rázsi Botond 
A világítás önereje a 18 millió Ft. Minden TAO-s pénz lehívása esetén, olyan ingatlanon 
lehet fejlesztést végrehajtani, amit bérel a Kft., tehát ezt a pénzt akkor tudják 
felhasználni, ha bérleti szerződésben kibérli a stadiont. És itt nem arról van szó, hogy 



  

edzésre és meccsekre, hanem akkor reggeltől-estig használja, illetve karbantartja, 
működteti. Az a kérdés, hogy a Kft. ki tudja-e bérelni a stadiont, van-e olyan jogi 
állapotban, hogy az önkormányzat átadhatja a stadion bérletét a Kft.-nek. A Kft. felett az 
felszámolás veszélye lóg és így felmerül a kérdés, hogy kiadható-e a stadion TAO-s 
fejlesztésre. Amennyiben a Kft-t felszámolják és közben TAO-s pénzből fejlesztést 
hajtottak végre, akkor jelzálogot jegyeztet be az állam a stadionra. 
A 18 millió Ft-ot inkább úgy adnák a Kft-nek, hogy abból 12 millió Ft-ot az önkormányzat 
saját beruházásként rákölt a stadionra és 6 millió Ft-ot oda adnak működésre. 
 
Kósa Sándor 
A felszámolási eljárást megállították. Nincsen olyan hitelező, aki olyan mérvűen tudna a 
Kft. ellen fellépni, mint a TEN-T, a felszámolásoknak nincs semmilyen realitása, nem fog 
jogerőig eljutni. A Kft. olyan állapotban van, hogy le tud szerződni. Amennyiben a TAO 
pénzt elkezdik ráfordítani a stadionra, úgy annak értéke növekedni fog. Jövő évben 200 
millió Ft-ot is le tudnak hívni majd, mert az MLSZ külön eljárás alá vonja Egert és 
engedélyeznek egy nagyobb összeget, amennyiben a csapat részt vesz a bajnokságokon. A 
club tudja prezentálni a pénzeket. Abban kell megállapodni, hogy az önkormányzat 
kiadja-e a stadiont, és ha igen, akkor mennyiért vagy abban is meglehet állapodni, hogy a 
fejlesztésekért cserébe egy minimális összegért kapja meg a Kft. és ők ezért vállalják, hogy 
a TAO-s támogatás egy részét a stadionra fordítják, de nem is szeretnék másra költeni. 
Megköszönte azt a hozzáállást, amely elhangzott a 6 és 12 millió Ft tekintetében. 
 
Rázsi Botond 
A 18 millió Ft a stadion fejlesztés önerejét szolgálná? 
 
Kósa Sándor 
Gyakorlati szinten, igen. A 18 millió Ft önerő és a 60 millió Ft-os TAO támogatással, 78 
millió Ft kerülne fejlesztésre, vagy akkor a 18 millió Ft előzőekben ketté bontása, viszont a 
60 millió Ft-ot állagjavításra nem lehet fordítani. 
 
Csákvári Antal 
Soron kívül még beszélnek a club támogatásáról a bizottság képviselő tagjai. Kérte, 
Bognár képviselő úr is támogassa az egri labdarúgás támogatásáról szóló anyagot. Reméli, 
tudnak valamilyen formában a clubnak segíteni. Egerben a labdarúgás továbbra is 
népszerű. 
 
Kósa Sándor 
A kért 6 millió Ft-ra szükség van, a költségvetésbe is be lett építve. A club mindenre 
nyitott és kérte a bizottságot, menjenek el és nézzék meg a stadion épületét. 
 
Csákvári Antal 
Ezt meg fogják tenni szeptemberben. 
Megköszönte a részvételt a Club képviselőinek. 
 
 
 
 
 
 
 



  

5. Előterjesztés a Poroszló, Tiszavirág úti ingatlanról  
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Csákvári Antal 
A vagyongazdálkodási csoportot Zsótér Krisztián képviseli. Kérdése volt, kíván-e 
szóbeli kiegészítést tenni? 
 
Zsótér Krisztián 
Az anyag részletesen tartalmaz minden lényeges információt. Ez az anyag máskor már 
volt bizottság előtt, most annyiban módosult, hogy nem tulajdonjog közcélú 
adományozása, hanem használati jog adományozása történne. 
 
Csákvári Antal 
Ez már volt Közgyűlés előtt is, de változtatni kellett a határozati javaslaton. 
 
Bognár Ignác 
Az anyagban szerepel, hogy „az ingatlant csak a fent említett közhasznú szervezet 
használhatja”. Javasolta, hogy minden évben 2 hetet az önkormányzat térítés ellenében 
használhatja, augusztus első felében a külhoni magyar diákok üdültetésére. Ha nem 
élnének ezzel a lehetőséggel, akkor is belelhetne tenni a határozati javaslatba. Van-e 
erre lehetőség? 
 
Csákvári Antal 
Ez jó gondolat, ha kivitelezhető, akkor fontos lenne, hogy ez valósuljon meg 
 
Rázsi Botond 
Az alapítvány részéről ez elfogadható. 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Imókői tábor is van. 
 
Csákvári Antal 
Az imókői-nél nincs fürdőhely és azt sokan szeretik. 
 
Bognár Ignác 
Módosító javaslata, az ingatlant, csak a fent említett közhasznú szervezet használhatja, 
kivéve az önkormányzat térítés ellenében minden év augusztus első felében 2 hétre 
igénybe veheti a tábort határon túli magyar iskolások üdültetésére, ezt az igényt adott 
év március 31.-ig kérni kell. 
 
Rázsi Botond 
Javasolta csak 1 hét legyen, ne kettő, mert ez az ingatlan csak nyáron használható. 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Lehetne augusztus vége felé a 2 hét, mivel máshol később kezdődik az iskola. 
 
Rázsi Botond 
Legyen augusztus utolsó 2 hete. 
 
 



  

Csákvári Antal 
További kérdés, hozzászólás nem lévén, kérte szavazzanak a módosított határozati 
javaslatról. 
 
A szavazáson Martonné Adler Ildikó nincs jelen, elfoglaltsága miatt el kellett mennie, 
így 5 tag vesz részt a szavazáson. 
 
Döntési javaslat 
 
A Bizottság javasolja Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének az alábbi határozat 
elfogadását: 
 

Határozati javaslat: 
 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése dönt a tulajdonát képező, 

Poroszló 2000 hrsz-ú, 1660 m2 területű, „kivett szociális épület” megnevezésű ingatlan 

használati jogának 2013. október 1-jei hatállyal 25 éves időtartamra közcélú 

adományként történő átadásáról a Pásztorvölgyi Iskoláért Alapítvány (székhely: 3300 

Eger, Pásztorvölgy u. 25.) részére, az alábbi feltételek mellett: 

- Ha az Önkormányzat a 25 éves időtartam lejárata előtti 12. hónapban nem 
értesíti a Szervezetet a használati jog megszűnéséről, akkor a használati jog 
külön nyilatkozat nélkül újabb 25 évvel meghosszabbodik. 

- Az ingatlant csak a fent említett közhasznú szervezet használhatja, további 
használatba nem adhatja. 

- A Szervezet az ingatlant diákok üdültetésére, táboroztatására, valamint az 
alaptevékenységhez vagy ahhoz kapcsolódó tevékenységhez használhatja. 

- A Szervezetet terhelik a Vagyonrendelet 11.§ (4) bekezdésében foglalt költségek, 
valamint a rendeltetésszerű használatból szükségessé váló felújítások és 
karbantartások költségei. 

  

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a használati megállapodás aláírására.  

 
Felelős: Habis László polgármester 
Szűcs Tamás Vagyongazdálkodási Csoportvezető 
Határidő: 2013. szeptember 30. 

 
 

A bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag támogatta a határozati javaslatban 
foglaltakat. 
 
92/2013. (VIII.21.) EEB döntés: 
 

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének az 
alábbi határozat elfogadását: 
 
 
 



  

Határozati javaslat: 
 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése dönt a tulajdonát képező, 

Poroszló 2000 hrsz-ú, 1660 m2 területű, „kivett szociális épület” megnevezésű ingatlan 

használati jogának 2013. október 1-jei hatállyal 25 éves időtartamra közcélú 

adományként történő átadásáról a Pásztorvölgyi Iskoláért Alapítvány (székhely: 3300 

Eger, Pásztorvölgy u. 25.) részére, az alábbi feltételek mellett: 

- Ha az Önkormányzat a 25 éves időtartam lejárata előtti 12. hónapban nem 
értesíti a Szervezetet a használati jog megszűnéséről, akkor a használati jog 
külön nyilatkozat nélkül újabb 25 évvel meghosszabbodik. 

- Az ingatlant csak a fent említett közhasznú szervezet használhatja, további 
használatba nem adhatja. 

- Az önkormányzat térítés ellenében minden év augusztus utolsó két 
hetében igénybe veheti a tábort határon túli magyar iskolások 
üdültetésére, amennyiben ezen igényét az adott év március 31. napjáig 
jelzi az önkormányzat. 

- A Szervezet az ingatlant diákok üdültetésére, táboroztatására, valamint az 
alaptevékenységhez vagy ahhoz kapcsolódó tevékenységhez használhatja. 

- A Szervezetet terhelik a Vagyonrendelet 11.§ (4) bekezdésében foglalt költségek, 
valamint a rendeltetésszerű használatból szükségessé váló felújítások és 
karbantartások költségei. 

  

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a használati megállapodás aláírására.  

 
Felelős: Habis László polgármester 
Szűcs Tamás Vagyongazdálkodási Csoportvezető 
Határidő: 2013. szeptember 30. 

 
 

 
3. Beszámoló Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata 2013. I. féléves 
gazdálkodásáról. 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Csákvári Antal 
Kérdése volt Juhászné dr Krecz Erzsébet irodavezető asszonyhoz, mint az anyag 
előadójához, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Az első féléves gazdálkodásról elmondható, hogy a bevételek magasabb összegben 
teljesültek, mint a kiadások. Közel 1 milliárd Ft a különbség a bevétel és kiadás között, 
tehát az egyensúlyi költségvetés biztosított volt.  A likviditási helyzet szintén jó, 
mintegy 3,6 milliárd Ft-os záró pénzkészlettel zárták a félévet. Az intézményi bevételek 
jól alakultak, több mint 57%-os a teljesítés. Az önkormányzati saját bevételek 
vonatkozásában valamivel gyengébb a teljesítés, itt nem érik el az időarányos 
teljesítést. Alacsonyabb szinten teljesült a helyi adóbevételeknél az iparűzési 
adóbevétel. Az adóbírság, adópótlék várhatóan év végéig teljesülni fog. A közhatalmi 



  

bevételeknél 50% alatti a teljesítés. A tárgyi eszköz értékesítés bevétele nagyon régóta 
nem volt ilyen jó, hogy az időarányos felett teljesül. Kiadási oldalon az intézmények 
viszonylag takarékosan gazdálkodtak, hiszen itt is időarányos alatti a költségvetés 
teljesítése. A felújítások, beruházásoknál sok elindult az idei évben. A műszaki 
teljesítés magasabb, mint a pénzügyi teljesítés. A hiteleknél a tőketörlesztés összege 
egy viszonylag magas teljesítési százalékot mutat, ebben benne van a 60%-os 
konszolidáció is. A tartalék előirányzatokat sikerült jelentősen megemelni, így közel 
667 millió Ft tartalék előirányzat van. Ez fontos, hiszen az iparűzési adóbevétel 
kedvezőtlen alakulása miatt szükség lesz a tartalékokra az év végi elszámolás kapcsán. 
 
Csákvári Antal 
Megköszönte a kiegészítést. Az iparűzési adóbevételek valóban kedvezőtlenül 
alakultak, így jó, hogy a tartalékokat majdnem a duplájára sikerült emelni. Az 
intézmények jól gazdálkodtak, a bevételeik növekedtek, a kiadásaik pedig közel 3%-kal 
csökkentek. A közoktatási törvény módosítása miatt bekövetkezett változásokat 
sikerült jól megoldani, ez köszönhető a városvezetésnek is. 
 
Bognár Ignác 
Kérdése volt, hogy nem Forintban lekötött betétek is vannak? 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Nincsen, csak Forintban lekötött. 
 
Bognár Ignác 
Az étkezési hozzájárulást mindenki egységesen kapj? 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
A köztisztviselői törvény szabályozza a Cafeteria rendszert és bruttó 200 e Ft van 
köztisztviselőként a rendszerben. A közalkalmazotti körben nincs havi fix összeg. 
 
Bognár Ignác 
Kérdése volt, hogy a dologi kiadásoknál jelentkező feszültség mit jelent? 
  
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Vannak olyan előre nem látható tételek, amelyek a költségvetésben sem szerepelnek. 
Ilyen például, ha elromlik az intézmény egyik autója és az több 100 e Ft-ért kell 
megjavítani, de a mindennapi munkavégzéshez szükség van rá, akkor ez feszültséget 
jelenthet. 
 
Bognár Ignác 
Kérdése volt, hogy Arnaut Pasa Fürdőjével mit lehet kezdeni a későbbiekben, mert sok 
pénzbe kerül. 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Mihelyst letelik a követési időszak az Áfá-ban, akkor lehet vele majd valamit kezdeni. 
Most az első félévben kedvezőbben alakult a bevétel, mint eddig bármikor. A 
gyógyászati fizetős betegek is kezdenek már oda járni, de annyit sosem fog tudni 
teljesíteni, hogy önfenntartó legyen, így mindig támogatásra lesz szüksége. 
 
 



  

dr. Palotai Zsuzsanna 
Amikor a Törökfürdő felújítására pályázat készült, akkor abban vállalták a napi 15 órás 
nyitva tartást. Ez azt jelenti, hogy két teljes szakmai személyzettel kell dolgozni. Ezzel 
lehetne csökkenteni, de a fenntartási időszakban nem csökkenthető. 
 
Csákvári Antal 
Ez mikor fog letelni? 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
A fenntartási időszak 5 év, most a 2. vagy a 3, évnél járnak. 
 
Bognár Ignác 
Soknak találta az általános és középiskolák megszűnésével kapcsolatos költségeket. 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Ezek azok az áthúzódó kifizetések, amelyek decemberi számlák és januárban kerültek 
hozzájuk. Mivel a teljesítésnél még az önkormányzaté volt az intézmény, ezért ezt az 
önkormányzatnak kell kifizetnie. 
 
Bognár Ignác 
A közfoglalkoztatásnál a felülvizsgálat nem teljesítése miatt 150 főt ki kellett zárni a 
támogatásból. Kérdése volt, hogy itt a felülvizsgálaton nem résztvevőkre gondolnak? 
 
dr. Palotai Zsuzsanna 
Kiküldésre kerül egy felülvizsgálati lap, és aki nem hozza vissza vagy visszahozza, de 
nem teljesítette a 30 napot, azok tartoznak ide. Ez pontosabban a felülvizsgálatban 
való közreműködés nem teljesítése. 
 
Csákvári Antal 
További kérdés, hozzászólás nem lévén, kérte szavazzanak. 
 
Döntési javaslat 
 
A bizottság támogatja az Eger város önkormányzati gazdálkodásának 2013. I. 
féléves helyzetéről készített beszámoló Közgyűlés elé terjesztését, és az alábbi 

határozat elfogadását: 

Határozati javaslat: 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2013. I. félévi költségvetési folyamatok 
ismeretében a II. félév gazdálkodására vonatkozóan az alábbi intézkedéseket írja elő: 
 

1. A 2013. évi költségvetés II. félévi végrehajtása során kiemelt figyelmet kell 
fordítani a tervezett bevételi előirányzatok beszedésére, elsősorban a helyi 
adóbevételekre. A kiadási előirányzatok takarékos felhasználása továbbra is 
tartandó. A takarékosságnak a II. félévi tartalék előirányzatok felhasználásánál 
is érvényesülnie kell. Pótelőirányzati kérelem intézményi körben csak rendkívül 
indokolt esetben terjeszthető a Közgyűlés elé.  
 
Felelős: polgármester, jegyző, költségvetési szervek vezetői 



  

Határidő: folyamatos 2013. december 31-ig 
 

2. A helyi adóbevételek és a felhalmozási bevételek alakulását havonta elemezni 
szükséges. Törekedni kell többletbevételek realizálására. Mindent meg kell 
tenni a tervezett bevételek beszedése érdekében. Hangsúlyt kell, hogy kapjon a 
hátralékok kezelése, mellyel növelni tudjuk a bevételeket az intézményekben és 
az Önkormányzatnál.    

 
Felelős: polgármester, jegyző, költségvetési szervek vezetői 
Határidő: havonta, a hátralékok esetében negyedévente 
 

3. A működési bevételi többletek a fejlesztési kiadások forrásaként, vagy a tartalék 
előirányzatok növelésére kerüljenek felhasználásra.  

 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: folyamatos 2013. december 31-ig 
 

4. Kiemelten kell kezelni a folyamatban lévő pályázatok megvalósítását műszaki, 
jogi és pénzügyi szempontból egyaránt. Fontos feladat a határidőben történő 
kivitelezés és a szakmai és pénzügyi elszámolás. 

 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: folyamatos  
 

5. A költségvetésben tervezett fejlesztési hitelfelvétel közbeszereztetése, 
kormányzati engedélyeztetése kiemelten kezelendő. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: folyamatos  

 
6. A 2014. évi költségvetés előkészítő munkáit a 2014. évi központi költségvetési 

törvény- tervezet megjelenését követően haladéktalanul meg kell kezdeni.  
 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: értelem szerint 

 
Az Emberi Erőforrás Bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag támogatta az 
előterjesztés közgyűlés elé történő terjesztését. 
 
93/2013.(VIII.21) EEB döntés 
 
Az Emberi Erőforrás Bizottság támogatja az Eger város önkormányzati 
gazdálkodásának 2013. I. féléves helyzetéről készített beszámoló Közgyűlés elé 

terjesztését, és az alábbi határozat elfogadását: 

Határozati javaslat: 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2013. I. félévi költségvetési folyamatok 
ismeretében a II. félév gazdálkodására vonatkozóan az alábbi intézkedéseket írja elő: 
 



  

1. A 2013. évi költségvetés II. félévi végrehajtása során kiemelt figyelmet kell 
fordítani a tervezett bevételi előirányzatok beszedésére, elsősorban a helyi 
adóbevételekre. A kiadási előirányzatok takarékos felhasználása továbbra is 
tartandó. A takarékosságnak a II. félévi tartalék előirányzatok felhasználásánál 
is érvényesülnie kell. Pótelőirányzati kérelem intézményi körben csak rendkívül 
indokolt esetben terjeszthető a Közgyűlés elé.  
 
Felelős: polgármester, jegyző, költségvetési szervek vezetői 
Határidő: folyamatos 2013. december 31-ig 

 
2. A helyi adóbevételek és a felhalmozási bevételek alakulását havonta elemezni 

szükséges. Törekedni kell többletbevételek realizálására. Mindent meg kell 
tenni a tervezett bevételek beszedése érdekében. Hangsúlyt kell, hogy kapjon a 
hátralékok kezelése, mellyel növelni tudjuk a bevételeket az intézményekben és 
az Önkormányzatnál.    

 
Felelős: polgármester, jegyző, költségvetési szervek vezetői 
Határidő: havonta, a hátralékok esetében negyedévente 
 

3. A működési bevételi többletek a fejlesztési kiadások forrásaként, vagy a tartalék 
előirányzatok növelésére kerüljenek felhasználásra.  

 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: folyamatos 2013. december 31-ig 
 

4. Kiemelten kell kezelni a folyamatban lévő pályázatok megvalósítását műszaki, 
jogi és pénzügyi szempontból egyaránt. Fontos feladat a határidőben történő 
kivitelezés és a szakmai és pénzügyi elszámolás. 

 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: folyamatos  
 
 

5. A költségvetésben tervezett fejlesztési hitelfelvétel közbeszereztetése, 
kormányzati engedélyeztetése kiemelten kezelendő. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: folyamatos  

 
6. A 2014. évi költségvetés előkészítő munkáit a 2014. évi központi költségvetési 

törvény- tervezet megjelenését követően haladéktalanul meg kell kezdeni.  
 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határidő: értelem szerint 

 
 
 
 
 
 



  

4. Előterjesztés önkormányzati intézmények előirányzatainak módosítására. 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Csákvári Antal 
Kérdése volt, hogy kíván-e valaki szóbeli kiegészítést tenni? 
 
dr. Palotai Zsuzsanna 
A közgyűlési anyag annyiban módosulni fog, hogy a Bábszínházban finanszírozásra 
kerül a székek cseréje. Ez 600 e Ft+ Áfa összegben fog belekerülni az anyagba. 
 
Bognár Ignác 
A Benedek Elek Óvoda angol nyelvi oktatóinak megbízási díjat soknak találta. Sok 
óvónő van, akik angolul is beszélnek, felvehetnének inkább egy angolul is beszélő 
óvónőt. Ezt át kellene gondolni és emiatt nem tudja támogatni. A Vármúzeum 
munkavédelmi tervének elkészítése 1 millió Ft-ba kerül. Kérdése volt, hogy miért nem 
lehet létrehozni egy munkavédelmi alosztályt, amely két emberből állna, és az ellátná a 
város összes intézményének a munka és tűzvédelmével kapcsolatos dolgokat. 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
A Várnál voltak problémák és az állapota is szükségessé teszi, hogy ott legyen 1 fő 
munka és tűzvédelmi szakember, ezt a terület nagysága is indokolja. Az a hölgy, aki ezt 
a feladatot ellátja, az profi, régen ő volt a vezetője a felügyeletnek. 
 
Bognár Ignác 
A TISZK-nek is saját munkavédelmise van. Jó lenne megfontolni, hogy inkább legyen 
egy munkavédelmi csoport. 
 
Csákvári Antal 
Kérdése volt, hogy a Benedek Elek Óvoda angol nyelvi oktatásáról mit lehet tudni? 
 
dr. Palotai Zsuzsanna 
Az intézményvezető egy külsőst alkalmaz, aki vállalkozóként nyelvet oktat, megbízási 
szerződéssel. 
 
Nagyné Gátsik Andrea 
Kérdése volt, hogy lejárt-e már a szerződése? 
 
dr. Palotai Zsuzsanna 
Már lejárt a szerződés, de újat fognak kötni. 
 
Nagyné Gátsik Andrea 
Valóban aránytalanul nagy az összeg. 
 
Csákvári Antal 
Jó lenne tudni, hogy ez heti hány órát jelent. 
További kérdés, hozzászólás nem lévén, kérte szavazzanak. 
 
A 4. határozati javaslatról külön szavaznak. 
 
 



  

Döntési javaslat 
A Bizottság támogatja az alábbi határozati javaslat közgyűlési elfogadását: 
 

4. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Benedek Elek Óvoda (I. fejezet 1. címszám 6. 
alcímszám) a személyi juttatások 1062 E Ft-os, és a munkaadókat terhelő 
járulékok és szociális hozzájárulási adó 258 E Ft-os emelését az V. fejezet 18. 
Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának egyidejű 1320 E Ft-os 
csökkentésével.  
 

 
Felelős: Habis László Polgármester, 

Juhászné dr. Krecz Erzsébet Gazdasági 
Irodavezető 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 

A bizottság 4 igen és 1 nem szavazattal támogatta a határozati javaslat 
közgyűlés elé terjesztését. 
 
94/2013.(VIII.21) EEB döntés 
 
A Bizottság támogatja az alábbi határozati javaslat közgyűlési elfogadását: 
 

4. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Benedek Elek Óvoda (I. fejezet 1. címszám 6. 
alcímszám) a személyi juttatások 1062 E Ft-os, és a munkaadókat terhelő 
járulékok és szociális hozzájárulási adó 258 E Ft-os emelését az V. fejezet 18. 
Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának egyidejű 1320 E Ft-os 
csökkentésével.  
 

 
Felelős: Habis László Polgármester, 

Juhászné dr. Krecz Erzsébet Gazdasági 
Irodavezető 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 

Csákvári Antal 
Kérte szavazzanak az 1-3 és az 5-11 számú határozati javaslatokról. 
 
Döntési javaslat: 
 
A Bizottság támogatja az alábbi határozati javaslat közgyűlési elfogadását: 
 
Határozati javaslat: 

1. Eger MJV Közgyűlése elrendeli, hogy a Bródy Sándor Könyvtárnál (I. fejezet 2. 
címszám) történjen meg a felújítási kiadások kiemelt előirányzatának 555 E Ft-
os, és a dologi kiadások 1.135 E Ft-os emelése, az intézményi működési bevételek 
egyidejű 1.690 E Ft-os emelésével. 

 



  

2. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Szivárvány Óvoda Arany János Tagóvodájánál 
(I. fejezet 1. címszám 7. alcímszám) a személyi juttatások 298 E Ft-os, és a 
munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 81 E Ft-os 
emelését az V. fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 
egyidejű 379 E Ft-os csökkentésével.  
 

3. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Benedek Elek Óvodánál (I. fejezet 1. címszám 
6. alcímszám) a beruházási kiadások 421 E Ft-os emelését az V. fejezet 18. 
Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának egyidejű csökkentésével.  

 
5. Eger MJV Közgyűlése elrendeli, hogy a Gyermekjóléti és Bölcsődei 

Igazgatóságnál (I. fejezet 1. címszám 8. alcímszám) történjen meg a személyi 
juttatások kiemelt előirányzatának 128 E Ft-os és a munkaadókat terhelő 
járulékok és szociális hozzájárulási adó 35 E Ft-os emelése, és a V. fejezet 18. 
Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 163 E Ft-os csökkentése. 
 

6. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Gyermekjóléti és Bölcsődei Igazgatóságnál (I. 
fejezet 1. címszám 8. alcímszám) a személyi juttatások 772 E Ft-os, és a 
munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 208 E Ft-os 
emelését az V. fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 
egyidejű 980 E Ft-os csökkentésével. 
 

7. Eger MJV Közgyűlése elrendeli, hogy az EKVI-nél (I. fejezet 1. címszám 11. 
alcímszám) történjen meg a személyi juttatások kiemelt előirányzatának 245 E 
Ft-os és a munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 66 E Ft-
os emelése, ill. a V. fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka 
címszámának 311 E Ft-os csökkentése. 
 

8. Eger MJV Közgyűlése elrendeli az EKVI-nél (I. fejezet 1. címszám 11. alcímszám) 
a személyi juttatások kiemelt előirányzatának 1.457 E Ft-os és a munkaadókat 
terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 393 E Ft-os emelését, ill. az V. 
fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 1.850 E Ft-os 
csökkentését. 
 

9. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Dobó István Vármúzeumnál (I. fejezet 3. 
címszám ) a személyi juttatások előirányzatának 631 E Ft-os, a  munkaadókat 
terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 171 E Ft-os emelését, egyúttal az 
V. fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 802 E Ft-os 
csökkentését.  
 

10. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Dobó István Vármúzeumnál (I. fejezet 3. 
címszám ) a személyi juttatások előirányzatának 245 E Ft-os, a  munkaadókat 
terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 66 E Ft-os emelését,  az V. 
fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 311 E Ft-os 
csökkentésével.  
 



  

11. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Dobó István Vármúzeumnál (I. fejezet 3. 
címszám) a dologi kiadások 1048 E Ft-os emelését az V. fejezet 18. 
Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának egyidejű csökkentésével. 

 
 

Felelős: Habis László Polgármester, 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet Gazdasági 
Irodavezető 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 

A bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag támogatta az 1-3 és 5-11 számú 
határozati javaslatok közgyűlés elé történő terjesztését. 

 
95/2013. (VIII.21) EEB döntés 
 
A Bizottság támogatja az alábbi határozati javaslat közgyűlési elfogadását: 
 
Határozati javaslat: 

1. Eger MJV Közgyűlése elrendeli, hogy a Bródy Sándor Könyvtárnál (I. fejezet 2. 
címszám) történjen meg a felújítási kiadások kiemelt előirányzatának 555 E Ft-
os, és a dologi kiadások 1.135 E Ft-os emelése, az intézményi működési bevételek 
egyidejű 1.690 E Ft-os emelésével. 

 

2. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Szivárvány Óvoda Arany János Tagóvodájánál 
(I. fejezet 1. címszám 7. alcímszám) a személyi juttatások 298 E Ft-os, és a 
munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 81 E Ft-os 
emelését az V. fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 
egyidejű 379 E Ft-os csökkentésével.  
 

3. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Benedek Elek Óvodánál (I. fejezet 1. címszám 
6. alcímszám) a beruházási kiadások 421 E Ft-os emelését az V. fejezet 18. 
Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának egyidejű csökkentésével.  

 
5. Eger MJV Közgyűlése elrendeli, hogy a Gyermekjóléti és Bölcsődei 

Igazgatóságnál (I. fejezet 1. címszám 8. alcímszám) történjen meg a személyi 
juttatások kiemelt előirányzatának 128 E Ft-os és a munkaadókat terhelő 
járulékok és szociális hozzájárulási adó 35 E Ft-os emelése, és a V. fejezet 18. 
Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 163 E Ft-os csökkentése. 
 

6. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Gyermekjóléti és Bölcsődei Igazgatóságnál (I. 
fejezet 1. címszám 8. alcímszám) a személyi juttatások 772 E Ft-os, és a 
munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 208 E Ft-os 
emelését az V. fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 
egyidejű 980 E Ft-os csökkentésével. 
 



  

7. Eger MJV Közgyűlése elrendeli, hogy az EKVI-nél (I. fejezet 1. címszám 11. 
alcímszám) történjen meg a személyi juttatások kiemelt előirányzatának 245 E 
Ft-os és a munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 66 E Ft-
os emelése, ill. a V. fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka 
címszámának 311 E Ft-os csökkentése. 
 

8. Eger MJV Közgyűlése elrendeli az EKVI-nél (I. fejezet 1. címszám 11. alcímszám) 
a személyi juttatások kiemelt előirányzatának 1.457 E Ft-os és a munkaadókat 
terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 393 E Ft-os emelését, ill. az V. 
fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 1.850 E Ft-os 
csökkentését. 
 

9. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Dobó István Vármúzeumnál (I. fejezet 3. 
címszám ) a személyi juttatások előirányzatának 631 E Ft-os, a  munkaadókat 
terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 171 E Ft-os emelését, egyúttal az 
V. fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 802 E Ft-os 
csökkentését.  
 

10. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Dobó István Vármúzeumnál (I. fejezet 3. 
címszám ) a személyi juttatások előirányzatának 245 E Ft-os, a  munkaadókat 
terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 66 E Ft-os emelését,  az V. 
fejezet 18. Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának 311 E Ft-os 
csökkentésével.  
 

11. Eger MJV Közgyűlése elrendeli a Dobó István Vármúzeumnál (I. fejezet 3. 
címszám) a dologi kiadások 1048 E Ft-os emelését az V. fejezet 18. 
Önkormányzati feladatellátás tartaléka címszámának egyidejű csökkentésével. 

 
 

Felelős: Habis László Polgármester, 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet Gazdasági 
Irodavezető 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
 
 
7. Előterjesztés szociális intézmények alapító okiratainak módosításáról. 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Csákvári Antal 
Az anyaghoz kérdés, hozzászólás nem érkezett. Kérte, szavazzanak. 
 
Döntési javaslat 
 
A Bizottság javasolja Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének az alábbi határozati 
javaslatok elfogadását: 
 
 



  

Határozati javaslat: 

 
1. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elfogadja a Családsegítő 
Intézet Alapító Okiratának módosítását 2013. szeptember 15-ei hatállyal, egyben 
felhatalmazza Eger Megyei Jogú Város Polgármesterét a Módosító Okirat aláírására a 1. 
melléklet szerint tartalommal, valamint az Alapító Okirat aláírására a 2. melléklet 
szerinti tartalommal. 
 

Felelős: Habis László Polgármester 
 Dr. Kovács Luca Jegyző megbízásából 
 Dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető  
 Humán Szolgáltatási Iroda 
 
Határidő: 2013. szeptember 15. 

 
 
2. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elfogadja a Gyermekjóléti és 
Bölcsődei Igazgatóság Alapító Okiratának módosítását 2013. szeptember 15-ei hatállyal, 
egyben felhatalmazza Eger Megyei Jogú Város Polgármesterét a Módosító Okirat 
aláírására a 3. melléklet szerint tartalommal, valamint az Alapító Okirat aláírására a 4. 
melléklet szerinti tartalommal. 
 

Felelős: Habis László Polgármester 
 Dr. Kovács Luca Jegyző megbízásából 
 Dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető  
 Humán Szolgáltatási Iroda 
 
Határidő: 2013. szeptember 15. 

 

A bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag támogatta a határozati javaslat 
közgyűlés elé történő terjesztését. 
 
96/2013.(VIII.21) EEB döntés 
 
Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének az 
alábbi határozati javaslatok elfogadását: 
 
Határozati javaslat: 

 
1. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elfogadja a Családsegítő 
Intézet Alapító Okiratának módosítását 2013. szeptember 15-ei hatállyal, egyben 
felhatalmazza Eger Megyei Jogú Város Polgármesterét a Módosító Okirat aláírására a 1. 
melléklet szerint tartalommal, valamint az Alapító Okirat aláírására a 2. melléklet 
szerinti tartalommal. 
 
 



  

Felelős: Habis László Polgármester 
 Dr. Kovács Luca Jegyző megbízásából 
 Dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető  
 Humán Szolgáltatási Iroda 
 
Határidő: 2013. szeptember 15. 

 
 
2. 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elfogadja a Gyermekjóléti és 
Bölcsődei Igazgatóság Alapító Okiratának módosítását 2013. szeptember 15-ei hatállyal, 
egyben felhatalmazza Eger Megyei Jogú Város Polgármesterét a Módosító Okirat 
aláírására a 3. melléklet szerint tartalommal, valamint az Alapító Okirat aláírására a 4. 
melléklet szerinti tartalommal. 
 

Felelős: Habis László Polgármester 
 Dr. Kovács Luca Jegyző megbízásából 
 Dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető  
 Humán Szolgáltatási Iroda 
 
Határidő: 2013. szeptember 15. 

 

 
 

8. Előterjesztés önkormányzati bérlakás vonatkozásában bérlőkijelölési jog 
biztosítására. 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
dr. Palotai Zsuzsanna 
Kiosztásra került egy anyag, amely azt tartalmazza, hogy a határozati javaslat kiegészül 
egy ponttal, amely szerint a Harlekin Bábszínház kettő lakásra bérlőkijelölési jogot 
biztosít. Olyan lakások, amelyeket már régóta nem vesznek igénybe, így a fiatalok sem 
veszítenek lakáshoz jutási lehetőséget, de két bábszínházas dolgozónak segíteni 
tudnak. 
 
Csákvári Antal 
Ez jó és támogatható. Kérdés, hozzászólás nem lévén, kérte szavazzanak. 
 
Döntési javaslat 
 
A Bizottság javasolja Eger Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének az alábbi 
határozat elfogadását: 
 
Határozati javaslat: 

1. Eger Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Heves Megyei Rendőr-
főkapitányság számára az Eger, Tárkányi B. u. 1/A. II/3., valamint az Eger, 
Pozsonyi u. 16/A. fszt. 3. szám alatti lakásra vonatkozóan bérlőkijelölési jogot 
biztosít, a következő feltételekkel: 



  

 

a) A bérlőkijelölési jog időtartama 5 év, 2013. szeptember 01. napjától 2018. 
augusztus 31. napjáig biztosított. 

b) A bérleti jogviszony időtartama öt év, de legfeljebb a Heves Megyei 
Rendőr-főkapitánysággal fennálló jogviszony időtartama. 

c) A lakbér mértéke az Eger, Tárkányi B. u. 1/A. II/3. szám alatti lakás 
vonatkozásában megegyezik a 26/2009. (V. 29.) önkormányzati rendelet 
39. §. (1) bek. a) pontja, és a 43. § (1) bek. c) pontja alapján meghatározott 
költségelvű lakbér (540 Ft/m2/hó + 10 % + Áfa) mértékével, az Eger, 
Pozsonyi u. 16/A. fszt. 3. szám alatti lakás vonatkozásában megegyezik a 
26/2009. (V. 29.) önkormányzati rendelet 39. §. (1) bek. a) pontja, és a 43. 
§ (1) bek. c) pontja alapján meghatározott költségelvű lakbér (540 
Ft/m2/hó + 10 % + Áfa) mértékével. 

d) A bérlő kötelezettsége 2 (kettő) havi óvadék, valamint a bérleti szerződés 
közjegyzői okiratba foglalásával járó költségek megfizetése. 

 

Felelős: a polgármester megbízásából 

        dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető 

Határidő: 2013. október 31. 

2. Eger Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése az Eszterházy Károly 
Főiskola részére az Eger, Pozsonyi u. 16/A. I/7. szám alatti lakásra vonatkozóan 
bérlőkijelölési jogot biztosít, a következő feltételekkel: 

 

a) A bérlőkijelölési jog időtartama 5 év, 2013. szeptember 01. napjától 2018. 
augusztus 31. napjáig biztosított. 

b) A bérleti jogviszony időtartama öt év, de legfeljebb az Eszterházy Károly 
Főiskolával fennálló jogviszony időtartama. 

c) A lakbér mértéke megegyezik a 26/2009. (V. 29.) önkormányzati rendelet 
39. §. (1) bek. a) pontja, és a 43. § (1) bek. c) pontja alapján meghatározott 
költségelvű lakbér (540 Ft/m2/hó + 10 % + Áfa) mértékével. 

d) A bérlő kötelezettsége 2 (kettő) havi óvadék, valamint a bérleti szerződés 
közjegyzői okiratba foglalásával járó költségek megfizetése. 

 

Felelős: a polgármester megbízásából 

        dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető 

Határidő: 2013. október 31. 

97/2013. (VIII. 21.) EEB döntés 
 
Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja Eger Megyei Jogú Város Önkormányzat 
Közgyűlésének az alábbi határozat elfogadását: 
 
 



  

Határozati javaslat: 

1. Eger Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Heves Megyei Rendőr-
főkapitányság számára az Eger, Tárkányi B. u. 1/A. II/3., valamint az Eger, 
Pozsonyi u. 16/A. fszt. 3. szám alatti lakásra vonatkozóan bérlőkijelölési jogot 
biztosít, a következő feltételekkel: 

 

a. A bérlőkijelölési jog időtartama 5 év, 2013. szeptember 01. napjától 2018. 
augusztus 31. napjáig biztosított. 

b. A bérleti jogviszony időtartama öt év, de legfeljebb a Heves Megyei 
Rendőr-főkapitánysággal fennálló jogviszony időtartama. 

c. A lakbér mértéke az Eger, Tárkányi B. u. 1/A. II/3. szám alatti lakás 
vonatkozásában megegyezik a 26/2009. (V. 29.) önkormányzati rendelet 
39. §. (1) bek. a) pontja, és a 43. § (1) bek. c) pontja alapján meghatározott 
költségelvű lakbér (540 Ft/m2/hó + 10 % + Áfa) mértékével, az Eger, 
Pozsonyi u. 16/A. fszt. 3. szám alatti lakás vonatkozásában megegyezik a 
26/2009. (V. 29.) önkormányzati rendelet 39. §. (1) bek. a) pontja, és a 43. 
§ (1) bek. c) pontja alapján meghatározott költségelvű lakbér (540 
Ft/m2/hó + 10 % + Áfa) mértékével. 

d. A bérlő kötelezettsége 2 (kettő) havi óvadék, valamint a bérleti szerződés 
közjegyzői okiratba foglalásával járó költségek megfizetése. 

 
Felelős: a polgármester megbízásából 

        dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető 
Határidő: 2013. október 31. 
 

2. Eger Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése az Eszterházy Károly 
Főiskola részére az Eger, Pozsonyi u. 16/A. I/7. szám alatti lakásra vonatkozóan 
bérlőkijelölési jogot biztosít, a következő feltételekkel: 

 
e) A bérlőkijelölési jog időtartama 5 év, 2013. szeptember 01. napjától 2018. 

augusztus 31. napjáig biztosított. 
f) A bérleti jogviszony időtartama öt év, de legfeljebb az Eszterházy Károly 

Főiskolával fennálló jogviszony időtartama. 
g) A lakbér mértéke megegyezik a 26/2009. (V. 29.) önkormányzati rendelet 

39. §. (1) bek. a) pontja, és a 43. § (1) bek. c) pontja alapján meghatározott 
költségelvű lakbér (540 Ft/m2/hó + 10 % + Áfa) mértékével. 

h) A bérlő kötelezettsége 2 (kettő) havi óvadék, valamint a bérleti szerződés 
közjegyzői okiratba foglalásával járó költségek megfizetése. 

 

Felelős: a polgármester megbízásából 
        dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető 

Határidő: 2013. október 31. 
 

3. Eger Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése a Harlekin Bábszínház 
részére az Eger, Rákóczi út 10. X/193., valamint az Eger, Rákóczi út 10. X/196. 
szám alatti lakásra vonatkozóan bérlőkijelölési jogot biztosít, a következő 
feltételekkel: 



  

 
a. A bérlőkijelölési jog időtartama 1 év, 2013. szeptember 01. napjától 2014. 

augusztus 31. napjáig biztosított. 
b. A bérleti jogviszony időtartama egy év, de legfeljebb a Harlekin 

Bábszínházzal fennálló jogviszony időtartama. 
c. A lakbér mértékére a 26/2009. (V. 29.) önkormányzati rendelet 44-49. §. 

vonatkozik. 
d. A bérlő az óvadék megfizetése, valamint a bérleti szerződés közjegyzői 

okiratba foglalása alól mentesül. 
 

Felelős: a polgármester megbízásából 
        dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető 

Határidő: 2013. október 31. 
 
 

 
9. Tájékoztató a fenntartható városfejlesztési programok elkészítésének 
tervezett megvalósításáról. 
(az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Csákvári Antal 
A tervek elfogadhatóak.  
Hozzászólás nem érkezett a tájékoztatóhoz, kérte szavazzanak, annak 
tudomásulvételéről. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfoglalta a tájékoztatót. 

 
 
 
 
 
k. m. f. 

 
 
 
 

    …………………..……………… 
Csákvári Antal  

Emberi Erőforrás Bizottság    
                   elnöke 
 
 

 

 

 

 



  

1. napirend 

 

 

Előterjesztés 

háziorvosi körzet feladat-ellátási szerződéssel történő ellátásáról 

 

Tisztelt Bizottság! 

A városi egészségügyi alapellátási feladatokat ellátók köréből dr. Udvar János háziorvos jelezte, 
hogy a működtetési jogát, nyugdíjazása miatt értékesíteni kívánja. Dr. Krinszki Kornélia 

háziorvossal történt tárgyalásai alapján megkereste az önkormányzatot, hogy jóváhagyásunk 

esetén részére adná el a praxist. 

Dr. Krinszki Kornélia orvos az előírt képesítéssel, háziorvosi (emellett belgyógyászati és 

üzemorvosi) szakvizsgával és a praxisjog megszerzésének jogával rendelkezik. Vele szemben a 
feladat ellátása tekintetében kizáró ok nem merült fel, az adás-vétel feltételeiben a két orvos 

megegyezett.  

Dr. Krinszki Kornélia szakmai önéletrajzát, szándéknyilatkozatát mellékelem. 

Kérem a Bizottságot, hogy javasolja a polgármesternek a feladat-ellátási előszerződés, majd 

szerződés megkötését dr. Krinszki Kornélia háziorvossal, illetve az általa képviselt CORIMED 

Kft.egészségügyi szolgáltatóval.  

 

Eger, 2013. augusztus 13. 

 

 

dr. Palotai Zsuzsanna s. k. 

irodavezető 

 

 

 

 



  

3. napirend 

 

 

JAVASLAT 

Eger város önkormányzati gazdálkodásának 

 2013. I. féléves helyzetéről készített beszámoló elfogadására 

 

Tisztelt Közgyűlés! 

Az államháztartási törvény alapján – figyelemmel a beszámolási és könyvvezetési 

kötelezettségről szóló kormányrendeletre – elkészült Eger Város önkormányzati 

gazdálkodásának 2013. I. féléves helyzetéről szóló beszámolója. 

Az önkormányzati első féléves beszámoló magában foglalja az év első hat hónapja gazdasági 

folyamatainak szöveges értékelését, az elemzéshez szükséges mellékleteket, kimutatásokat, 

ábrákat. 

Kérjük a Tisztelt Közgyűlést, hogy az önkormányzati beszámolóhoz kapcsolódó mellékletek, 

kimutatások, ábrák, valamint a szöveges értékelés alapján vitassa meg és fogadja el a 2013. I. 

féléves zárással összefüggésben készített anyagot. 

 

Eger, 2013. augusztus 14. 

 

         Habis László sk. 
                Polgármester  

 

 

 

 

 

 

 

 



  

4. napirend 

 
   

Előterjesztés 

önkormányzati intézmények előirányzatainak módosítására 

 

Tisztelt Közgyűlés! 

Az önkormányzat felügyelete alá tartozó költségvetési szerv 2013. évi előirányzatait 

változtatni szükséges az alábbiak miatt:  

 

1. A Bródy Sándor Könyvtár többletbevételének előirányzatosítását kérte 1.690 E 
Ft értékben, melyből 555 E Ft-ot felújítási kiadások, és 1.135 E Ft-ot közvetített 
szolgáltatási kiadások kiemelt előirányzatának rendezésére szeretne fordítani.  

 

2. A Szivárvány Óvoda Arany János Tagóvodájának dolgozója a 40 éves 
jogosultsági idő megszerzésével nyugdíjba vonul. Az intézménynél kettős 
bérkifizetés keletkezik a felmentési időre összesen 379 E Ft értékben, ezért 
kérte a személyi juttatások 298 E Ft-os és a munkaadókat terhelő járulékok és 
szociális hozzájárulási adó 81 E Ft-os emelését pótelőirányzatként. 

 

3. A Benedek Elek Óvodában meghibásodott, javíthatatlanná vált egy db 
számítógép, valamint a konyha működéséhez szükséges burgonyakoptató 
berendezés. Az eszközök cseréje 421 E Ft-ba kerül, amelyhez kéri a 
pótelőirányzat jóváhagyását. 

 

4. A Benedek Elek Óvoda angol nyelvi csoporthoz külsős oktatót és 
óvodapedagógust vett igénybe. Az oktatók megbízási díja, valamint a 
munkaadót terhelő járulék és szociális hozzájárulási adó összege 1320 E Ft, 
amelyhez pótelőirányzat biztosítását kéri. 

 
5. A Gyermekjóléti és Bölcsődei Igazgatóságnál két dolgozó szerzett 

munkaköréhez szükséges szakmai végzettséget, így bérük a minimálbérről 
garantált bérminimumra emelkedik. Ennek anyagi kihatása összesen 163 E Ft, 
melyből 128 E Ft személyi juttatás, 35 E Ft munkaadókat terhelő járulék és 
szociális hozzájárulási adó. Kérte az intézmény az említett kiemelt 
előirányzatok pótelőirányzatként való jóváhagyását. 

 
6. A Gyermekjóléti és Bölcsődei Igazgatóságnál 4 dolgozó diplomát szerzett, 1 

dolgozó szakvizsgát tett. Anyagi kihatása összesen 980 E Ft, melyből 772 E Ft 



  

személyi juttatás, 208 E Ft munkaadókat terhelő járulék és szociális 
hozzájárulási adó.  

 

7. Az EKVI dolgozójának nyugdíjba vonulása miatt – a felmentési időre - az 
intézménynek kettős bérkifizetése keletkezik szeptember 1-től. 
Pótelőirányzatként kérte a személyi juttatások 245 E Ft-os, és a munkaadókat 
terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 66 E Ft-os emelését, összesen 
311 E Ft összegben. 
 

8. Az EKVI igazgatóhelyettes váltásának anyagi kihatása – kettős bérkifizetés 
miatt – 1.850 E Ft, melyből 1.457 E Ft személyi juttatás, és 393 E Ft 
munkaadókat terhelő járulék. Az intézmény kérte a fenti előirányzatok 
módosítását.  

 

9. A Dobó István Vármúzeum 802 E Ft pótelőirányzatot kér a Művészetek 
Házától évközben átvett dolgozó 30 éves jubileumi jutalmának kifizetéséhez, 
amelyből 631 E Ft személyi juttatás és 171 E Ft munkaadókat terhelő járulék és 
szociális hozzájárulási adó. 

 

10. A Dobó István Vármúzeum az egri török dokumentumok fordítására 1 fő 
turkológus megbízással történő foglalkoztatásához 245 E Ft személyi juttatás, 
és 66 E Ft munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó, 
összesen 311 E Ft pótelőirányzat biztosítását kéri az önkormányzattól.  

 

11. A Dobó István Vármúzeum munka és tűzvédelmi feladatainak elvégzéséhez, 
valamint munkavédelmi terv elkészítéséhez dologi kiadások címén 1048 E Ft 
pótelőirányzatot igényel, mivel ennek fedezete a 2013.évi költségvetésben nem 
volt megtervezve. 

 
 
Kérem a Tisztelt Közgyűlést a javaslat megtárgyalására és elfogadására.  

 

Eger, 2013. augusztus 12.  

 

 

             Habis László sk. 

                Polgármester 

   

 

 



  

5. napirend 

 

Ikt. sz. 11761-3/2013 

__________napirend 

 
ELŐTERJESZTÉS 

  a Poroszló, Tiszavirág úti ingatlanról 

Tisztelt Közgyűlés! 

 

Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonát képezi a poroszlói 

belterületi 2000 helyrajzi számú, 1660 m2 térmértékű, „kivett szociális épület” 

megnevezésű ingatlan. 

A Pásztorvölgyi Általános Iskola és Gimnázium 1998. március 10-én kelt adásvételi 

szerződéssel megvásárolta a 2000, 2001 és 2002 helyrajzi számú, egyenként 555 m2 

területű ingatlanokat, melyek térítésmentesen Eger Megyei Jogú Város 

Önkormányzatának tulajdonába kerültek az iskola és az önkormányzat között 1999. 

március 2. napján aláírt megállapodásnak megfelelően, mivel az önkormányzati 

vagyonról szóló önkormányzati rendelet értelmében önkormányzati intézmény nem 

rendelkezhetett ingatlan tulajdonjoggal. Később telekalakítás folytán a 2001 és 2002 

helyrajzi számú ingatlanok beolvadtak a 2000 helyrajzi számú ingatlanba, mely 

területe 1660 m2-re változott (az 5 m2 eltérés a Földhivatal térképeinek időközben 

történő digitális felméréseiből adódik). 2006. évben megépült a tábor épülete, mely 

beruházáshoz a teljes forrást 7.396.072 Ft értékben a Pásztorvölgyi Iskoláért Alapítvány 

biztosította. 

Az ingatlan a Pásztorvölgyi Általános Iskola és Gimnázium iskolai táboraként 

működött, és az iskola Alapító Okiratában feladatellátást szolgáló vagyonként 

szerepelt 2012. év végéig. 2013. évtől az iskola átkerült a Klebelsberg 

Intézményfenntartó Központ használatába, azonban a Klebelsberg Intézményfenntartó 

Központ csak az oktatáshoz kapcsolódó vagyont kaphatta meg. A poroszlói iskolai 

tábor nem oktatáshoz kapcsolódó vagyon, így az iskola új Alapító Okiratában már nem 

szerepel. 

 



  

A tábor jogi helyzetének rendezése érdekében 2013. június 27-én a Közgyűlés 

döntéshozatal nélkül tárgyalta az ingatlan ügyét, és konszenzuson alapuló jogi 

megoldási javaslatok kidolgozását kérte a hivataltól. Az alábbiakban kidolgozott 

konstrukció megfelelő jogi keretet és biztosítékokat ad. 

Ahhoz, hogy az iskola továbbra is használhassa az ingatlant táborként, javaslom a 

poroszlói belterületi 2000 helyrajzi számú ingatlan használati jogának közcélú 

adományozását az iskolát támogató Pásztorvölgyi Iskoláért Alapítvány (mely alapító 

okiratában a bíróság megállapította, hogy az alapítvány jogállása közhasznú szervezet) 

részére 25 éves időtartamra. Ha az Önkormányzat az időtartam lejárata előtti 12. 

hónapban nem értesíti a Szervezetet a használati jog megszűnéséről, akkor a használati 

jog külön nyilatkozat nélkül újabb 25 évvel meghosszabbodik. A használati jog közcélú 

adományozása az ingatlan tulajdonjogát nem érinti, az ingatlan továbbra is Eger 

Megyei Jogú Város Önkormányzatának tulajdonában marad. 

Az EKVI könyveiben a tárgyi eszközök egyedi nyilvántartó lap – mint analitikus 

nyilvántartás – alapján 2013. 06. 30-án az ingatlan értéke: 6.864.678 Ft, melyből 

500.000 Ft a földterület értéke és 6.364.678 Ft a felépítmény értékcsökkenéssel számolt 

értéke.  

Továbbá Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának nem áll tulajdonában más iskolai 

tábor, így egyedül a fenti ingatlan jogi helyzetének rendezése szükséges. 

 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 8. és 

15. pontja alapján a települési önkormányzat feladatai körébe tartoznak a szociális, 

gyermekjóléti szolgáltatások és ellátások, valamint a sport és ifjúsági ügyek. 

Az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról szóló 6/2012 (II.24.) 

önkormányzati rendelet 11. § (1a) bekezdése értelmében közfeladat ellátása céljából 

ingyenes használatba adott vagyontárgyra vonatkozó használati jog ingatlan-

nyilvántartási bejegyzéssel csak határozott időre, közcélú adományként is adható, amely 

adomány nem minősül ellenérték fejében teljesített termékértékesítésnek, amennyiben az 

megfelel az általános forgalmi adóról szóló 2007. évi CXXVII. törvény 11. § (3) 

bekezdésében és 259. § 9/A. pontjában foglalt feltételeknek. 

Az általános forgalmi adóról szóló 2007. évi CXXVII. törvény 11. § (3) bekezdése szerint 

nem minősül ellenérték fejében teljesített termékértékesítésnek a közcélú adomány. 

 259. § 9/A. közcélú adomány: a közhasznú szervezet részére törvényben 

meghatározott közhasznú tevékenysége támogatására, valamint az egyházi jogi személy 

részére törvényben meghatározott tevékenysége támogatására fordított termék, 

szolgáltatás, feltéve hogy 



  

a) az ügyletre vonatkozó okirat, egyéb körülmény valós tartalma alapján nem 
állapítható meg, hogy az nem vagy csak látszólag szolgálja a közhasznú, a közérdekű, 
továbbá az egyházi jogi személy esetében törvényben meghatározott tevékenységét, 

b) az nem jelent vagyoni előnyt az adományozónak, az adományozó tagjának vagy 
részvényesének, vezető tisztségviselőjének, felügyelőbizottsága vagy igazgatósága 
tagjának, könyvvizsgálójának, illetve ezen személyek vagy a természetes személy tag 
vagy részvényes közeli hozzátartozójának azzal, hogy nem minősül vagyoni előnynek az 
adományozó nevére, tevékenységére történő utalás, és 

c) az adományozó rendelkezik a közhasznú szervezet, illetve az egyházi jogi személy 
által kiállított olyan igazolással, amely tartalmazza az adományozó és az adományozott 
nevét, székhelyét vagy állandó lakóhelyét, adószámát, adószám hiányában egyedi 
azonosítására szolgáló jelét és a támogatott célt; 

 

 

Kérem a Tisztelt Közgyűlést, hogy fogadja el az alábbi határozati javaslatot. 

 

 

 

Eger, 2013. július 29. 

 

 

Habis László 

Eger Megyei Jogú Város 

polgármestere 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

6. napirend 

 

                                                                                                        ……  napirendi pont                                                                                                                 

 

Előterjesztés 

az önkormányzati fenntartású óvodák létszámkeret bővítéséről 

és előirányzat módosításokról 

 

Tisztelt Közgyűlés! 

Az Országgyűlés 2013. június 26-án elfogadta az oktatás szabályozására vonatkozó 
egyes törvény módosításokról szóló 2013. évi CXXIX. törvényt, melynek 10. pontja szól a 

nemzeti köznevelési törvényről szóló 2011. évi CXC. törvény  (továbbiakban: Nkt.) 

módosításáról. 

Ez alapján a köznevelési törvény 61. § (3) bekezdése így módosult: 

 „ … Az óvodapszichológus kötelező létszámát az óvoda gyermeklétszáma alapján kell 

meghatározni oly módon, hogy 500 gyermekenként egy, a teljes munkaidő ötven 

százalékában foglalkoztatott óvodapszichológust kell alkalmazni.” 

Óvodáinkban eddig nem voltak foglalkoztatva óvodapszichológusok, azonban 2013. 

szeptembertől ezt kötelező létszámként határozza meg a törvény.  

A három önkormányzati óvodában az alapító okirat szerinti létszám: 

 Benedek Elek Óvoda:  702 fő 

 Ney Ferenc Óvoda:   548 fő 

 Szivárvány Óvoda:   635 fő 

Mindhárom óvodában a leírtak alapján 0,5 fővel szükséges fejleszteni a létszámkeretet.  

Az óvodapszichológusnak - szintén a törvény által szabályozva -  részmunkaidős foglalkoztatás 

esetén munkaidejéből heti 11 órát oktató- nevelő munkával kell töltenie (szűrések, vizsgálatok, 
konzultációk), 5 órát foglalkozások szervezésével, előkészítésével, a munkaidő fennmaradt 

részét pedig a munkakörhöz szükséges információk feldolgozásával kell kitöltenie. 

A köznevelési törvény 2. melléklete is módosításra került. 

 



  

2. melléklet a 2011. évi CXC. törvényhez 

A nevelő munkát segítő alkalmazottak finanszírozott létszáma az óvodában 

   A  B  C 

 1  Munkakör  Feltétel  Létszám 

 2  óvodatitkár  intézményenként, ahol a gyermekek 

létszáma eléri a 100 főt; továbbá 450 

gyermekenként 

 1 

 3  dajka vagy helyette gondozónő 

és takarító együtt 

 csoportonként  1 

 4  pedagógiai asszisztens  3 óvodai csoportonként  1 

 5  szakorvos kizárólag sajátos 

nevelési igényű gyermekeket 

nevelő óvodában 

 250 gyermekenként  0,5 

 6  pszichopedagógus  -  fenntartó 

döntésétől 

függ 

 7  úszómester  tanuszodával rendelkező óvodában  1 

 

 

Jelenleg óvodáinkban 1-1 óvodatitkár van alkalmazásban. A Benedek Elek Óvoda és a  

Szivárvány Óvoda esetében az alapító okirat szerinti létszám megengedi a 2-2 fő alkalmazását.  

A plusz óvodatitkárok alkalmazása ebben a sok tagóvodával rendelkező 2 intézményben 

indokolt, hisz a megfelelő működéssel járó egyre növekvő adminisztrációs munkában nagy 

segítséget nyújtanának. 

 

Pedagógiai asszisztensek egyáltalán nincsenek óvodáinkban, viszont a melléklet alapján a 3-
4 csoportos óvodáinkban, tagóvodáinkban 1 főt, a 8 csoportos tagóvodáinkban pedig 2 főt 

lehetne alkalmazni. Ez összesen 20 fő foglalkoztatását jelentheti. 

A Nkt. 2. melléklete szerint ezek elismerhető, finanszírozott, de nem kötelező létszámok 2013. 

szeptember 2-től. 

Az óvodákkal történt egyezetések alapján nagy szükség lenne ezekre a létszámbővítésekre, hisz 
ez a működésük színvonalának emelkedését, a szülők felé nyújtott szolgáltatások minőségi 

megújulását jelentené. Számos olyan program, feladat van az óvoda életében, amit nehezen 

tud megoldani csupán csak az óvodapedagógusok segítségével. A helyettesítéseket, esetleges 
túlórákat jelentős mértékben kiváltaná pedagógiai asszisztensek alkalmazása. A gyerekek 

kisérése logopédiára, uszodába, bábelőadásra megoldódik, így nem a szakképzett óvónők 

feladata lenne ez. A pedagógiai asszisztensek a csoportokban is nagy segítséget nyújtanának a 



  

foglalkozások megtartásában, előkészítésében. Megoldást jelenthetne a szülők számára 
legnagyobb gondként jelentkező nyári zárva tartás lerövidítésére. Jelenleg 6 hétig tartanak 

zárva az óvodák a nyári szünetben, ez csökkenthető 3 hétre, ami komoly pozitív változást adna 

az óvodák, a gyerekek és szülők életében.  

Ezek alapján javasoljuk a Benedek Elek Óvodában 8,5 fő, a Ney Ferenc Óvodában 6,5 fő, 
és a Szivárvány Óvodában 8,5 fő létszámkeret bővítést. 

A Magyarország 2013. évi központi költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény 

(továbbiakban: Kvtv.) 2. melléklet II.1. pontja határozza meg az óvodapedagógusok, és az 

óvodapedagógusok nevelő munkáját közvetlenül segítők bértámogatásának feltételeit. A Kvtv. 
alapján 2013. szeptembertől, azaz a 2013/2014. nevelési évben  a támogatott segítői létszám az 

Nkt. 2. melléklete szerint elismerhető létszám, de legfeljebb 2013. év utolsó 4 hónapjában az 

erre az időszakra becsült segítők átlagos száma egy tizedesre kerekítve. 

A bértámogatás összege a 2013/2014. nevelési évben az óvodapedagógusok nevelő 
munkáját közvetlenül segítők átlagbérének elismert összege, valamint a pontos 
létszám alapján kerül meghatározásra. Ez az összeg az óvodatitkár és pedagógiai 
asszisztens vonatkozásában: 1 632 e Ft/év/fő, vagyis a 2013. év szeptember, október, 
november hónapjának finanszírozására az állam 22 fő részére 8 976 e Ft támogatást 
biztosít. A 22 álláshelyre kalkulált bér és járulék    3 hónapra: 9 554 e Ft. Ezek alapján az 

önkormányzatnak havonta 193 e Ft kiegészítést kell biztosítania a bérek fedezetére. 

A 1,5 fő óvodapszichológus foglalkoztatása az idei évi költségvetést 834 e Ft-al terhelné a G/5-

ös közalkalmazotti bérrel kalkulálva. A törvény szerint kötelező betölteni ezeket az 
álláshelyeket, tehát állami bértámogatása garantált, de mértéke még nem ismert. Feltehetőleg 

közel 100%-os támogatást biztosít az állam ezen bérekre. 

Az előterjesztés 1. melléklete tartalmazza a 2013. év 3 hónapjára kalkulált előirányzatokat, 

valamint tájékoztató jelleggel a 2014. évi kihatást. 

A 2013. évi fejlesztési előirányzatok fedezetére a 2013. évi költségvetés V/13/K (Jogszabályi 

változások és ágazati struktúra változás tartaléka) címszáma és az V/18/K (Önkormányzati 

feladatellátás tartaléka) címszáma kerül megjelölésre, mely a központi költségvetésből érkező 

többlettámogatásokból visszapótlásra kerül a támogatás mértékéig. 

Kérem a Tisztelt Közgyűlést az előterjesztésben, valamint a határozati javaslatban rögzítettek 

támogatására és elfogadására. 

 

Eger, 2013. augusztus 8. 

                                                                                                                                                                                        

 

                                                                                                                  Rázsi Botond 

                                                                                                                 alpolgármester 

                                                                                                                         



  

7. napirend 

 

15670-1/2013 

… számú napirend 

Előterjesztés 

szociális intézmények alapító okiratainak módosításáról 

 

Tisztelt Közgyűlés! 

A Családsegítő Intézet alapító okiratának módosítását az esélyek háza program megvalósítása és 

a gyermekjóléti módszertani feladatellátásban történt változások teszik szükségessé az érintett 

szakfeladatok tekintetében. 

A Családsegítő Intézet módosító okiratát az 1. melléklet, az új egységes szerkezetbe foglalt 

alapító okiratát a 2. melléklet tartalmazza. 

A Gyermekjóléti és Bölcsődei Igazgatóság Alapító Okiratának módosítását a kerecsendi 

feladatellátás helyszínének megváltozása indokolja.  

A Gyermekjóléti és Bölcsődei Igazgatóság módosító okiratát a 3. melléklet, az új egységes 

szerkezetbe foglalt alapító okiratát a 4. melléklet tartalmazza. 

Kérem, a Tisztelt Közgyűlést az előterjesztésben foglaltak megtárgyalására és a határozati 

javaslatok elfogadására. 

 

Eger, 2013. augusztus 12. 

 

  Dr Kovács Luca 

          jegyző 

 

 

 



  

8. napirend 

 

 

ELŐTERJESZTÉS 
önkormányzati bérlakásra vonatkozó bérlőkijelölési jog biztosítására 

 
Tisztelt Közgyűlés! 

 

A Heves Megyei Rendőr-főkapitányság vezetője kérelemmel fordult az Önkormányzathoz, melyben az 

állományban lévő fiatal rendőr lakhatásának biztosítására igényel önkormányzati lakásra bérlőkijelölési 

jogot.  

Az önkormányzat tulajdonában álló bérlakások bérbeadásának, valamint a bérleti díjak és a 

külön szolgáltatások díjai megállapításának szabályairól szóló 26/2009. (V. 29.) rendelete 17-18. 

§-ainak rendelkezései alapján biztosíthat számukra lakást.  

Eszerint a Közgyűlés döntése alapján városi közérdekű, illetve állami, önkormányzati 
feladatellátáshoz kötődő, kiemelkedő fontosságú cél megvalósítása bérlakás juttatásával 

támogatható. A bérbeadás történhet közvetlenül a bérlő részére, vagy bérlőkijelölési jog 

biztosításával. A bérlőkijelölési jogról, illetve közvetlenül a bérlő számára történő bérbe adás 

esetén a bérbeadásról, valamint annak feltételeiről a Közgyűlés dönt.  

Az Önkormányzat a bérlőkijelölési joggal rendelkező munkáltatóval bérlőkijelölésről 
szerződést köt. A szerződésben kell rendelkezni – a lakástörvényben meghatározottakon túl - a 

bérlőkijelölési jog időtartamáról, a lakás adatairól, a bérlő kiválasztására vonatkozó 

feltételekről, valamint a felek egyéb jogairól és kötelezettségeiről. A szerződésben kell 
szabályozni a lakbér és egyéb költségek viselését arra az időtartamra, amely alatt a 

rendelkezésre bocsátott lakásnak azért nincs bérlője, mert a bérlőkijelölési joggal rendelkező 

bérlőt nem jelölt. 

A fent hivatkozott rendelet alapján lehetőség van a kérelem teljesítésére, így javaslom, hogy a 
Közgyűlés döntsön az Eger, Tárkányi B. u. 1/A. II/3. szám alatti 2 szobás, 51 m2 alapterületű, 

komfortos, valamint az Eger, Pozsonyi u. 16/A. fszt. 3. szám alatti 2 szobás, 53 m2 alapterületű, 

összkomfortos lakásra vonatkozó bérlőkijelölési jog biztosításáról, a következő feltételekkel: 

1. A bérlőkijelölési jog időtartama 5 év, 2013. szeptember 01. napjától 2018. augusztus 31. 
napjáig biztosított. 

2. A bérleti jogviszony időtartama öt év, de legfeljebb a Heves Megyei Rendőr-
főkapitánysággal fennálló jogviszony időtartama. 

 

 



  

3. A lakbér mértéke az Eger, Tárkányi B. u. 1/A. II/3. szám alatti lakás vonatkozásában 
megegyezik a 26/2009. (V. 29.) önkormányzati rendelet 39. §. (1) bek. a) pontja, és a 43. 
§ (1) bek. c) pontja alapján meghatározott költségelvű lakbér (540 Ft/m2/hó + 10 % + 
Áfa) mértékével, az Eger, Pozsonyi u. 16/A. fszt. 3. szám alatti lakás vonatkozásában 
megegyezik a 26/2009. (V. 29.) önkormányzati rendelet 39. §. (1) bek. a) pontja, és a 43. 
§ (1) bek. c) pontja alapján meghatározott költségelvű lakbér (540 Ft/m2/hó + 10 % + 
Áfa) mértékével. 

4. A bérlő kötelezettsége 2 (kettő) havi óvadék, valamint a bérleti szerződés közjegyzői 
okiratba foglalásával járó költségek megfizetése. 

 

Az Önkormányzat a 282/2006. (VI. 22.) közgyűlési határozattal döntött arról, hogy az Eger, Pozsonyi u. 

16/A. I/7. szám alatti 2 szoba, 53 m2 alapterületű, összkomfortos lakás bérlőkijelölési jogát felajánlja az 

Eszterházy Károly Főiskola részére. A bérlőkijelölési jog biztosításának egyéb feltételeit a közgyűlési 

határozat nem részletezte. A lakás évente hosszabbított bérleti szerződés alapján a Főiskola 

alkalmazásában álló személy részére került hasznosításra, költségelvű lakbér megfizetése mellett. A 

lakásban jelenleg is a Főiskola dolgozója lakik. Az Eszterházy Károly Főiskola kérése, hogy a lakásra a 

bérlőkijelölési jogot ne egy évre, hanem 5 évi időtartamra biztosítson az Önkormányzat. A Főiskola - 

külön megállapodásban rögzített feltételekkel vállalja a bérlőkijelölési joggal járó kötelezettségeket. 

 

A fent hivatkozott rendelet, és a 282/2006. (VI. 22.) közgyűlési határozat alapján javaslom, hogy a 

Közgyűlés döntsön az Eger, Pozsonyi u. 16/A. I/7. szám alatti 2 szoba, 53 m2 alapterületű, összkomfortos 

lakásra vonatkozó bérlőkijelölési jog biztosításáról, a következő feltételekkel: 

 

1. A bérlőkijelölési jog időtartama 5 év, 2013. szeptember 01. napjától 2018. augusztus 
31. napjáig biztosított. 

2. A bérleti jogviszony időtartama öt év, de legfeljebb az Eszterházy Károly 
Főiskolával fennálló jogviszony időtartama. 

3. A lakbér mértéke megegyezik a 26/2009. (V. 29.) önkormányzati rendelet 39. §. (1) 
bek. a) pontja, és a 43. § (1) bek. c) pontja alapján meghatározott költségelvű lakbér 
(540 Ft/m2/hó + 10 % + Áfa) mértékével. 

4. A bérlő kötelezettsége 2 (kettő) havi óvadék, valamint a bérleti szerződés 
közjegyzői okiratba foglalásával járó költségek megfizetése. 

 

Kérem a Közgyűlést, a bérlőkijelölési jogok fenti feltételekkel történő biztosításához járuljon hozzá. 

 

Eger, 2013. augusztus 9. 

 

 

 

Habis László sk. 

 

 

 



  

9. napirend 

 

Ikt.szám: 3973-2/2013.             ……… napirendi pont 

Tájékoztató 
a fenntartható városfejlesztési programok elkészítésének 

tervezett megvalósításáról 
 

Tisztelt Bizottság! 

2013. január 31-én jelent meg az ÉMOP-3.1.1/C-13 kódszámú pályázat felhívás 

Fenntartható városfejlesztési programok előkészítése címmel.   

A felhívás célja, hogy a városok a már elkészült Integrált Településfejlesztési 

Stratégiájukat (ITS) korábbi nevén Integrált Városfejlesztési Stratégia (IVS) figyelembe 

véve a kohéziós politika beavatkozási logikájának tematikus célkitűzései és beruházási 

prioritásai mentén fogalmazzák meg a településük, ill. annak funkcionális térségét 

érintő fejlesztési elképzeléseiket a 2014-2020-as időszakra vonatkozóan.  

A Közgyűlés 60/2013. (II. 12.) számú határozatával döntött a pályázat beadásáról. A 

pályázat határidőre benyújtásra került és 39,1 Mft támogatásban (100%-os 

intenzitással) részesült.  A Támogató Okirat 2013. május 21-én kelt. 

A feladat jellege, újszerűsége, a jogszabályi változások naprakész követhetősége 

érdekében a Belügyminisztérium, mint szakminisztérium és az Irányító Hatóság aktív 

segítséget nyújt a városok számára a tervezési folyamathoz. Ennek keretében került sor 

az első regionális műhelytalálkozóra 2013. június 21-én. Ezt követően a hivatali kollégák 

és kiválasztott szakértők állították össze a 1. sz mellékletben csatolt munka ütemtervet 

és feladatleírást.  

A felülvizsgálandó stratégia szakmai megalapozottsága közös érdekünk, ezért 

különösen fontos, hogy a településfejlesztés szempontjából releváns szakterületeken 

tevékenykedő szakemberek aktív közreműködésével készüljön el a 2014-2020-as 

időszakra vonatkozó stratégiai jelentőségű dokumentáció.  

Tisztelt Bizottság, kérem Tájékozatóm szíves tudomásulvételét.  

Eger, 2013. augusztus 14. 

H a b i s  L á s z l ó  

 polgármester 


